
Förundersökningsprotokoll

Arkiv/Åkl. ex

Åklnr

AM-171055-20
Signerat av

Annika Vestberg
Signerat datum

2021-09-15 09:41
Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Handläggare (Protokollförare)

Annika Vestberg
Datum

2021-09-15
Undersökningsledare

Marianne Nordström
Polisens diarienummer
0150-K5638-20

Personer i ärendet
Målsägande Företrädare

Wigström, Felix
Förtursmål

Nej
Beslag Målsägande vill bli underrättad om tidpunkt för huvudförhandlingen

Ja
Ersättningsyrkanden Tolk krävs

Misstänkt (Efternamn och förnamn)

Kinnå, Karl Alfred Casper
Personnummer

19921130-2170
Brott

Tjänstefel
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

Underrättelse om utredning enligt RB 23:18a Underrättelse Yttrande Underrättelse
utsänd senast slutförd

2021-07-14 2021-09-14 2021-09-13
Underrättelsesätt, misstänkt

Per post enl. ök.
Försvarare

Strand, Anton, förordnad 2021-05-06 2021-07-14 2021-09-14 2021-09-13
Underrättelsesätt, försvarare

Per post enl. kontakt med byrån
Resultat av underrättelse mt

Ej erinran
Resultat av underrättelse försv

Ej erinran
Misstänkt (Efternamn och förnamn)

Samsing, Bo Otto Harald Kristoffer
Personnummer

19730712-0514
Brott

Tjänstefel
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

Underrättelse om utredning enligt RB 23:18a Underrättelse Yttrande Underrättelse
utsänd senast slutförd

2021-07-14 2021-09-14 2021-09-14
Underrättelsesätt, misstänkt

Per post enl. ök.
Försvarare

Eriksson, Johan, förordnad 2021-05-04 2021-07-14 2021-09-14 2021-09-14
Underrättelsesätt, försvarare

Per post enl. kontakt med byrån
Resultat av underrättelse mt

Ej erinran
Resultat av underrättelse försv

Ej erinran

Brott i ärendet
Brottsbeskrivning
Tjänstefel
Brottsplatsadress
POLISMYNDIGHETEN, Stockholm

Händelse inträffad
    -  -     :  

Händelse inträffad mellan
2020-11-28 - 2020-11-28

Aktör Roll
Kinnå, Karl Alfred Casper Misstänkt
Romani, Ulla Linnea Vittne
Samsing, Bo Otto Harald Kristoffer Misstänkt
Wigström, Felix Jan Thomas Målsägande
Wigström, Robert Roland Vittne

1
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Notering

Förhör, bilder, klippta filmen och loggutdrag finns arkiverat i FILIP. Originalfilmen från ICA 
Folkungagatan är arkiverad på cd-skiva.
Förteckning över vilket sidomaterial som finns i DUR har lämnats till de misstänkta och till 
deras försvarare.
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                             A N M Ä L A N                     ARKIVEXEMPLAR   
                                                               2020-11-30 09.23
 Polismyndigheten                                              0150-K5638-20   
 SU                                                            Sida: 1         
 ------------------------------------------------------------------------------
 Anm.upptagande p-mynd: POLISMYNDIGHETEN                 Dnr: 0150-K5638-20    
 Enhet: 5980AS1     Myndighetskod: 5000     Dnr annan p-mynd: 5000-K1463505-20 
 Anmälningsdatum: 2020-11-28 kl: 19.55  Anmälningssätt: Kontaktcenter          
 Upptagen av:     Administ. Anders Gardelin                                    
 Inskriven av:    Kommissa. Rose-Marie Hagman Ringström                        
 Inskriven:       2020-11-30 kl: 07.46  Handl. p-mynd: SÄRSKILDA UTREDNIN      
 Enhet:           5980AS1                                                      
 ------------------------------------------------------------------------------
 SAMMANDRAG                                                                    
                                                                               
 MÅLSÄGANDE:                               MISSTÄNKT:                          
 WIGSTRÖM, FELIX                                                               
                                                                               
 ANMÄLARE:                                 ÖVRIGT:                             
                                           Fritext                             
 VITTNE:                                                                       
                                                                               
 UTPEKAD JURIDISK PERSON:                                                      
                                                                               
                                                                               
 BILAGOR:                                                                      
 ------------------------------------------------------------------------------
 BROTT/HÄNDELSE                                                           1.40 
                                                                     Brottskod  
 Tjänstefel                                                               2002 
   POLISMYNDIGHETEN, MEDBORGARPLATSEN                              Länskod: 01 
                                                                      Omrkod:  
   Lördag 2020-11-28 kl 18.40 t.o.m. Lördag 2020-11-28 kl 19.00                
     WIGSTRÖM, FELIX JAN THOMAS                         Målsägande fysisk        
 _____________________________________________________________________________ 
 FRITEXT                                                                       
                                                                               
 BROTTET                                                                       
 Okända personer misstänks för tjänstefel genom att ha genomsökt Felix och     
 använt överdrivet med våld utan anledning.                                    
                                                                               
 OMSTÄNDIGHETER                                                                
 Felix var på väg hem efter arbetet och hade kommit upp från tunnelbanan på    
 medborgarplatsen. En man tog tag i Felix och visar en legitimation, Felix     
 inte såg. Felix blev sen tacklad av den förste mannens partner och hamnade på 
 gatan och slog i höger knät.                                                  
 Felix blev tillfrågad om han hade knark på sig, vilket Felix nekade till.     
                                                                               
 Sen genomsökte de två männen hans kläder och väska. När de inte hittade något 
 så bad dom ursäkt och visade sina polislegitimationer och lämnade platsen.    
 Männen var civilklädda och Felix blev väldigt rädd i situationen och trodde   
 att han skulle bli rånad.                                                     
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
 ------------------------------------------------------------------------------
 Ärendesamordning 1 SU             Besöksadress: Kungsgatan 60                 
 Box 12256                         Faxnr: 010-5635662                          
 102 26 STOCKHOLM             Handl. enhet: Ärendesamordning 1 SU              
 Tfn:                         Handläggare: Kommissa. R Hagman Ringström        
 E-post:                                                                       
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                             A N M Ä L A N                     ARKIVEXEMPLAR   
                                                               2020-11-30 09.23
 Polismyndigheten                                              0150-K5638-20   
 SU                                                            Sida: 2         
 ------------------------------------------------------------------------------
 MÅLSÄGANDE                                                                    
 WIGSTRÖM, FELIX JAN THOMAS Kön: M                                             
 Försäkringsbolag:                                                             
                                                                               
 ------------------------------------------------------------------------------
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
                                                                               
 ------------------------------------------------------------------------------
 Ärendesamordning 1 SU             Besöksadress: Kungsgatan 60                 
 Box 12256                         Faxnr: 010-5635662                          
 102 26 STOCKHOLM             Handl. enhet: Ärendesamordning 1 SU              
 Tfn:                         Handläggare: Kommissa. R Hagman Ringström        
 E-post:                                                                       
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PM
Platsangivelse

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Hägglund, Ing-Marie
Datum

2020-12-01
Tid

13:12
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Ing-Marie Hägglund

Uppgiften avser

Uppgift

Undertecknad ringer Felix för att få en mer exakt beskrivning av platsen där han stoppades.

Felix gick upp t-banan Medborgarplatsen – utgång mot Folkungagatan. Där svängde han 
vänster och gick utmed Folkungagatan. Han gick på motsatt sida där Ica Supermarket 
(Folkungagatan 56) och Material AB (Folkungagatan 60)  ligger, och någonstans i höjd med 
dessa två butiker träffade han på poliserna och han var nog kanske ända framme vid The 
Central Bar (Folkungagatan 57-59) 

Ing-Marie Hägglund
Kommissarie
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PM
dokumentation

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Ärendesamordning 1 SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Hagman Ringström, Rose-Marie Carina
Datum

2020-11-30
Tid

12:51
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Rose-Marie Carina Hagman Ringström

Uppgiften avser

Uppgift
Jag hittar ingen dokumentation gällande den anmälda händelsen. 
Kontroll gjord i:
Durtvå PMY / arkiv
Webstorm
RAR PMY

Det ligger ingen anmälan för granskning i Durtvå PMY på PO Sthlm City, som stämmer med 
det anmälda.

Enligt Webstorm har patrull A451 varit på platsen vid aktuell tidpunkt. De har HR som gäller 
bevakningsuppdrag på Medborgarplatsen.

Även civilpatrull 31-6410 med Insp Samsing och Pa Kinnå arbetade brottsförebyggande inom 
aktionsgrupp Disa i Stockholms city.
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PM
Kontroll av anmälningar

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Vestberg, Annika
Datum

2021-04-07
Tid

10:05
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Annika Vestberg

Uppgiften avser

Uppgift

Vid kontroll i DUR PMY har varken insp. Samsing eller pa Kinnå registrerat någon anmälan 
över kontrollen av målsäganden Felix.
Tidsintervallen som kontrollerats är 2020-11-28 till 2020-12-31.

Insp. Samsing står som involverad i 55 anmälningar och 49 av dem står han som 
anmälningsansvarig för.
Pa. Kinnå står som involverad i 14 anmälningar och 11 av dem står han som 
anmälningsansvarig för.
Av dessa totalt 69 anmälningar finns det ingen bomanmälan.

/Kommissarie Annika Vestberg
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PM
PL §19

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Vestberg, Annika
Datum

2021-04-12
Tid

09:33
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Annika Vestberg

Uppgiften avser

Uppgift

Efter förfrågan till GSD region Stockholm fick jag svar att Närarkiv Stockholm City har 
återkopplat att det inte finns någon dokumentation gällande PL §19 på Felix Wigström den 
28 november 2020 på Folkungagatan i Stockholm varken hos dem eller hos SB på 
Södermalm/Norrmalm.

/ Kommissarie Annika Vestberg
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Datum Tid Användare namn Händelsetyp SystemId Anropat systemid Objekttyp Objektidtyp Objektid Objektinfo

2020-11-28 18:57:21 Bo Otto Harald Kristoffer Samsing Read PMF MPMF Person Personnummer

brukare=brukare[N/A=;adress=  
 

52;adresstypskod=00;korkortstillstandForfallodatu
m=20230215;korkortstillstandGrupp=TRAKTOR 
AM A1 A2 A B 
BE;korkortstillstandStatus=GILTIGT;lanKommu
nForsamling=018000;namn=WIGSTRÖM, 
FELIX JAN 
THOMAS;personnummer= ;postnum
mer= ;postort= ;sekel=20;tillta
lsnamn=FELIX;];status=1;

2020-11-28 18:57:21 Bo Otto Harald Kristoffer Samsing Read PMF MPMF Person Personnummer

efternamn=Wigström;fodelsetid= ;folkb
okfordSedan=20090701;folkbokforingsdatum=20
090701;fornamn=Felix Jan 
Thomas;gatuadress=  

;kon=M;medborgarskap=[SE;];personnummer=
;postnummer= ;postort=

;searchHistoryId=63439370;status=1;till
talsnamn=Felix;

2020-11-28 18:57:21 Bo Otto Harald Kristoffer Samsing Read PMF MPMF Person Personnummer SIGNALEMENTREGISTRET antal bilder=0;

2020-11-28 18:57:21 Bo Otto Harald Kristoffer Samsing Read PMF MPMF Person Personnummer

Historik=0;DAF=0;BR=0;CBS=0;ORBIT=0;DN
A=0;CVI=0;NEPU=0;TURBO=0;SIGN=0;ASP=
0;

2020-11-28 18:57:21 Read MRBR MR Person Personnummer Utdragsändamålskod=POL;

2020-11-28 18:57:21 Bo Otto Harald Kristoffer Samsing Read PMF MPMF Person Personnummer RES antal bilder=1;

Maskad CSL-logg , 2021-07-07 08:58   diarienr: 0150-K5638-20 11



PM
Genomgång av klippt övervakningsfilm

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Vestberg, Annika
Datum

2021-06-30
Tid

16:39
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Annika Vestberg

Uppgiften avser

Uppgift

Filmerna kommer från ICA Supermarket på Folkungagatan 56 och filernas namn är följande:
Exportera 2020-12-02 13-13-17 samt Exportera 2020-12-02 13-15-48.

Tidsangivelserna i detta PM kommer från den klippta versionen. Tiderna är inlagda manuellt 
av Bildanalysgruppen och därför kan det vara en differens på någon sekund i jämförelse med 
originalfilmerna i Smartclient.

När filmen startar är tiden 18:54:44. Båda kamerorna syns samtidigt i bild. Filmen överst 
visar Folkungagatan bort mot Götgatan och den undre visar Folkungagatan bort mot 
Östgötagatan. I den ljusa ringen på den övre filmen syns målsägande Felix och i den ljusa 
ringen på den undre filmen syns poliserna Kristoffer Samsing och Casper Kinnå. Poliserna 
kommer hädanefter att benämnas med endast förnamn.

18:54:49 kommer Felix gåendes från Medborgarplatsens tunnelbanestation in på 
Folkungagatan i riktning mot Östgötagatan. Samtidigt står Kristoffer och Casper ca 140 meter 
längre bort på Folkungagatan, ungefär mellan Bar Central och Honey Honey.

18:54:56 försvinner Felix bakom två bilar som står parkerade på gatan och 18:55:06 kommer 
han fram precis vid de tända bakljusen på bilen i den ljusa ringen. Sträckan som han inte syns 
på är ca 20 meter. Under denna sträcka står Kristoffer och Casper kvar på samma ställe som 
innan.

18:55:14 har Felix passerat lite mer än halva huskroppen som Kellys Bar ligger i och 
Kristoffer och Casper börjar gå sakta mot Götgatan.

18:55:26 är Felix precis under Lidls stora väggskylt vid ingången och 18:55:36 försvinner 
Felix till höger ut ur bild från kameran som är riktad mot Götgatan.

18:55:40 kommer Felix in i bild från vänster i kameran som är riktad mot Östgötagatan.

18:55:50 har Felix passerat apoteket och kommer fram där Charles Dickens markis börjar.

18:55:55 har Felix gått förbi hela Charles Dickens markis.
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18:55:58 syns en blå ring och i den ringen syns Kristoffer och Casper. De står där trottoaren 
blir bredare precis innan The Central Bar från Götgatan sett.

18:56:01 är Felix i höjd med Kristoffer och Casper. Kristoffer går efter Felix och 18:56:05 
har Kristoffer kommit upp bakom Felix.

18:56:07 vänder sig Felix om och backar ut i gatan och Kristoffer följer efter. Casper kommer 
springandes ut i gatan efter Felix och Kristoffer.

18:56:11 faller både Felix och Casper omkull mitt ute i gatan där bilar passerar i båda 
riktningarna. Bilen som kör i riktning mot Götgatan bromsar in och väjer mot trottoaren för 
att sen när han passerat platsen där Kristoffer, Casper och Felix befinner köra ut i vanliga 
körbanan igen. De två bilarna som kör i riktning mot Östgötagatan bromsar in vid platsen där 
Kristoffer, Casper och Felix befinner sig. Alla tre skyms sen av parkerade bilar.

18:56:28 syns de igen mitt i gatan gåendes mot trottoaren de kom ifrån. De går nära varandra 
och ställer sig vid husväggen till höger om The Central bars uteservering.

18:56:48 lämnar Casper husväggen och går ut i gatan mot det ställe där han och Felix 
ramlade omkull. När han är i mitten av gatan böjer han sig ner och skyms en kort stund av en 
parkerad bil.

18:57:12 är Casper tillbaka vid Kristoffer och Felix vid husväggen.

(Enligt CSL-loggen gör Kristoffer en slagning i MPMF på Felix 18:57:21.)

18:57:24 går Casper ut på trottoaren. Han lyser med något på trottoaren och verkar leta efter 
något på trottoaren. Han går sen ut i gatan och letar och skyms en stund av parkerade bilar.

18:58:24 är Casper tillbaka vid Kristoffer och Felix.

19:02:16 ställer sig Kristoffer lite längre ut på trottoaren.

19:02:28 kommer Casper fram till Kristoffer och de börjar gå mot Götgatan.

19:02:29 blir Felix synlig. Han böjer överkroppen ner mot benen kort innan han reser sig upp 
och korsar Folkungatan och går i riktning mot Östgötagatan.

19:02:41 förvinner Felix ut ur bild till höger.

19:02:59 har Kristoffer och Casper passerat förbi Charles Dickens markis.

19:03:08 går Kristoffer och Casper förbi apotekets entré.

19:03:16 försvinner Kristoffer och Casper ut ur bild till vänster.

19:03:21 kommer Kristoffer och Casper in i bild från höger i kamerabilden som är riktad mot 
Götgatan.

19:03:41 har Kristoffer och Casper passerat förbi Lidls in- och utgång.

19:03:44 stannar Kristoffer till. Han går tillbaka till Lidl och går in via utgången för att en 
kort stund senare gå tillbaka till Casper.

Genomgång av klippt övervakningsfilm, PM, 2021-06-30 16:39   diarienr: 0150-K5638-20 13



19:04:07 går de vidare mot Götgatan.

19:04:39 är de framme vid Kellys Bar. Det är väldigt suddigt med ev. går Kristoffer in på 
Kellys Bar.

Filmen avslutas 19:04:39.

/ Kommissarie Annika Vestberg.

Genomgång av klippt övervakningsfilm, PM, 2021-06-30 16:39   diarienr: 0150-K5638-20 14



PM
Kontroll av film Scandic Malmen

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Vestberg, Annika
Datum

2020-12-10
Tid

12:56
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Annika Vestberg

Uppgiften avser

Uppgift

Kommissarie Ing-Mari Hägglund har kontrollerat film från Scandic Malmen och hon hittade 
inget som hade med detta ärende att göra.

/ Kommissarie Annika Vestberg
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PM
Övervakningsfilm

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Vestberg, Annika
Datum

2020-12-28
Tid

17:11
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Annika Vestberg

Uppgiften avser

Uppgift

Jag har gått igenom övervakningsfilm från Direkten Tareqa Tobak på Folkungagatan 61 i 
Stockholm. 
Man ser bara vad som händer inne i butiken och inte utanför.

/Kommissarie Annika Vestberg
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PM
Film

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Vestberg, Annika
Datum

2020-12-14
Tid

09:13
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Annika Vestberg

Uppgiften avser

Uppgift

Enligt Stefan Cederberg på Bildex City har The central bar inga kameror riktade utåt gatan.

Måndagen den 14 december -20

/Kommissarie Annika Vestberg
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Tjänsteanteckning
genomgång av övervakningsfilm och karta

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Hägglund, Ing-Marie
Datum

2020-12-07
Tid

12:38
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Ing-Marie Hägglund

Uppgiften avser

Uppgift

Genomgång av övervakningsfilm från Ica Supermarket (Folkungagatan 56). Kamera i 
riktning mot Östgötagatan (Filnamn Exportera 2020-12-02 13-13-17)

Tidsangivelser från övervakningsfilmen

18:55 En person kommer gående i riktning mot Östgötagatan på motsatt sida av Ica, så som 
målsägande beskrivit. 

18:56:07 Nästan ända framme vid det som skulle kunna vara The Central Bar (Folkungagatan 
57-59), det ser ut som det är ett övergångsställe på platsen (osäkert), kommer en person upp 
bakom honom. Det ser ut som att denne person tar i den som förmodligen är målsägande, 
denne backar och det ser ut som att han försöker undkomma, ytterligare en person ansluter 
springande och tacklar omkull målsägande som snabbt försöker backa ut i vägbanan och 
faller omkull tillsammans med den som tacklade. De befinner sig mitt ute i vägbanan och det 
kommer trafik i båda riktningarna.

De är ur bild en stund.

18:56:29 Tre personer kommer in i bild igen och ser ut att ta sig mot något som skulle kunna 
vara en bar.

Det är alldeles för långt avstånd för att kunna urskilja några detaljer, men det ser tumultartat 
ut då personerna springer ut i gatan och faller till marken. Det går inte att identifiera några 
personer.
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PM
Polisens kameror

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Vestberg, Annika
Datum

2021-06-17
Tid

13:19
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Annika Vestberg

Uppgiften avser

Uppgift

Vid kontakt med Jimmy Wigardt på Bildanalysgruppen idag meddelade han att han i 
december kontrollerade polisens kamera som finns i området vid Folkungagatan. Den var 
dock vid tillfället felaktig inställd så ingen film fanns att inhämta.

/ Kommissarie Annika Vestberg
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Rikspolisstyrelsens författningssamling
ISSN 0347-545X
Utgivare: chefsjuristen Eva-Lotta Hedin

Rikspolisstyrelsens föreskrifter och allmänna råd om 
dokumentation enligt 27 och 28 §§ polislagen 
(1984:387);

beslutade den 5 december 2011.

Rikspolisstyrelsen föreskriver följande med stöd av 13 § första stycket 6
och 13 d § 5 förordningen (1989:773) med instruktion för Rikspolisstyrelsen
och meddelar följande allmänna råd.

Författningsbestämmelser

1 § Bestämmelser om dokumentation av vissa polisingripanden finns i 27
och 28 §§ polislagen (1984:387).

Särskilda regler om protokoll över straffprocessuella tvångsmedel finns i
rättegångsbalken.

Dokumentation

2 § Dokumentation av ingripande eller åtgärder som avses i denna författ-
ning ska göras elektroniskt i polisens utredningsstöd (PUST) eller DurTvå. I
andra fall används nationella formulär ur formulärportalen enligt 3–6 §§.

3 § Ett ingripande som innebär att någon avvisas, avlägsnas eller omhän-
dertas ska dokumenteras på formulär Protokoll, Beslut/Ingripande över

tvångsåtgärder enligt PL/LOB (RPS 901.1). Om en lokal rutin uppfyller lag-
stiftningens krav på protokollering, får i stället den rutinen användas vid in-
gripanden som innebär att någon avvisas eller avlägsnas.

4 § Husrannsakan och liknande åtgärder enligt polislagen (1984:387) samt
omhändertagande av föremål till följd av sådana åtgärder ska dokumenteras
på formulär Protokoll, Husrannsakan/Kroppsvisitation/Omhändertagande

av föremål enligt polislagen (PL) samt beslag enligt rättegångsbalken (RB)

(RPS 100.2). Om en lokal rutin uppfyller lagstiftningens krav på protokolle-
ring, får i stället den rutinen användas beträffande beslut som inte har verk-
ställts.

Åtgärder som vidtas i enlighet med bestämmelserna i 24 a–d §§ polislagen
ska dokumenteras på formulär Protokoll över omhändertagande av egendom

(RPS 103.7).

5 § Ett ingripande som innebär användning av fängsel ska dokumenteras
på formulär Protokoll över fängselbeläggning (RPS 104.1).

RPSFS 2011:12
FAP 100-2

Utkom från trycket
den 10 januari 2012
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2 Elanders Sverige AB, 2011

RPSFS 2011:12 Användning av skjutvapen, distraktionsgranat, tårgas, OC–spray (peppar-
spray) liksom användning av tekniskt hjälpmedel, förföljande och prejning
för att stoppa fordon, ska dokumenteras på formulär Rapport – särskilt hjälp-

medel vid våldsanvändning (RPS 104.5). En kopia av rapporten ska sändas
till Rikspolisstyrelsen.

6 § Ett gripande av en misstänkt ska dokumenteras på formulär Arrestant-

blad (RPS 404.2).

Övrigt

Allmänna råd

Medtagande till förhör eller hämtning till förhör bör dokumenteras på
formulär Arrestantblad (RPS 404.2).

Kroppsvisitation enligt 19 § andra stycket eller 23 § andra stycket
polislagen (1984:387) bör dokumenteras på formulär Protokoll, Hus-

rannsakan/Kroppsvisitation/Omhändertagande av föremål enligt Po-

lislagen (PL) samt beslag enligt Rättegångsbalken (RB) (RPS 100.2).
Har ett ingripande föregåtts av ett beslut om exempelvis avspärr-

ning bör hänvisning göras i dokumentationen om var detta beslut kan
återfinnas.

Denna författning träder i kraft den 1 februari 2012, då Rikspolisstyrelsens
föreskrifter och allmänna råd (RPSFS 2000:15, FAP 100-2) om dokumenta-
tion enligt 27 och 28 §§ polislagen (1984:387) ska upphöra att gälla.

På Rikspolisstyrelsens vägnar

BENGT SVENSON
Martin Lundin
(Polisavdelningen)
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Förordning (1995:1301) om 
handläggning av 
skadeståndsanspråk mot staten 
t.o.m. SFS 2020:1182SFS nr: 1995:1301 
Departement/myndighet: Justitiedepartementet L2 
Utfärdad: 1995-12-07 
Ändrad: t.o.m. SFS 2020:1182 
Övrig text: Rättelseblad 2008:1000 och 2010:809 har iakttagits. 
Ändringsregister: SFSR (Regeringskansliet) 
Källa: Fulltext (Regeringskansliet) 

 

Innehåll: 

 Övergångsbestämmelser 

Tillämpningsområde 

1 §   Denna förordning gäller sådana anspråk på ersättning för skador som riktas mot 
staten. 

Förordningen gäller dock inte anspråk på ersättning som grundas på 
   1. påstående om att staten inte har fullgjort sina förpliktelser enligt ett avtal, eller 
   2. ett statligt anställningsförhållande. 

2 §   Denna förordning tillämpas oavsett vad som gäller enligt bestämmelser i 
instruktioner eller andra författningar som har beslutats av regeringen. 

Handläggande myndighet 

3 §   Justitiekanslern handlägger anspråk på ersättning med stöd av 
   - 36 kap. 17 § andra stycket brottsbalken, 
   - 2 kap. 1 § eller 3 kap. 1, 2 eller 4 § skadeståndslagen (1972:207), om anspråket 
grundas på ett påstående om felaktigt beslut eller underlåtenhet att meddela beslut, 
   - 23 § datalagen (1973:289), 
   - artikel 82 i Europaparlamentets och rådets förordning (EU) 2016/679 av den 27 april 
2016 om skydd för fysiska personer med avseende på behandling av personuppgifter 
och om det fria flödet av sådana uppgifter och om upphävande av direktiv 95/46/EG 
(allmän dataskyddsförordning) och 7 kap. 1 § lagen (2018:218) med kompletterande 
bestämmelser till EU:s dataskyddsförordning, 
   - 7 kap. 1 § brottsdatalagen (2018:1177), 
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   - 8 kap. 1 § lagen (2019:1182) om Säkerhetspolisens behandling av personuppgifter, 
   - 2 kap. 6 § lagen (2007:258) om behandling av personuppgifter i Försvarsmaktens 
försvarsunderrättelseverksamhet och militära säkerhetstjänst och 2 kap. 5 § lagen 
(2007:259) om behandling av personuppgifter i Försvarets radioanstalts 
försvarsunderrättelse- och utvecklingsverksamhet, 
   - lagen (1998:714) om ersättning vid frihetsberövanden och andra tvångsåtgärder, 
dock inte anspråk som avses i 8 § i den lagen, 
   - 5 kap. 3 § lagen (2017:496) om internationellt polisiärt samarbete, om anspråket 
grundas på ett påstående om felaktigt beslut eller underlåtenhet att meddela beslut, 
   - 26 § lagen (2011:111) om förstörande av vissa hälsofarliga missbrukssubstanser, 
   - 46 kap. 20 § skatteförfarandelagen (2011:1244), eller 
   - 28 § kamerabevakningslagen (2018:1200). 

Justitiekanslern handlägger också andra anspråk på ersättning som grundas på ett 
påstående om överträdelse av unionsrätten. 

Av 4 § följer att vissa anspråk på ersättning med stöd av 3 kap. 1, 2 eller 4 § 
skadeståndslagen handläggs av Kammarkollegiet. Förordning (2019:1237). 

3 a §   Har upphävts genom förordning (2003:611). 

4 §   Kammarkollegiet handlägger 
   1. anspråk på ersättning med stöd av 
   - 18 kap. 4 eller 4 a § eller 19 kap. 37 eller 38 § jordabalken, 
   - 51 eller 52 § lagen (1955:227) om inskrivning av rätt till luftfartyg, 
   - 19 kap. 5 § fastighetsbildningslagen (1970:988), 
   - 22 kap. 4 eller 5 § sjölagen (1994:1009), 
   - 5 kap. 1 eller 2 § lagen (2008:990) om företagshypotek, 
   - 7 kap. 5 eller 6 § lagen (2011:1200) om elcertifikat, 
   - 23 § lagen (2020:1173) om vissa utsläpp av växthusgaser, 
   - 21 § lagen (2006:985) om energideklaration för byggnader, 
   - 18 § lagen (2010:601) om ursprungsgarantier för el, eller 
   - 3 kap. 1, 2 eller 4 § skadeståndslagen (1972:207), vid handläggning av eller beslut i 
inskrivningsärende enligt jordabalken eller vid utfärdande av pantbrev eller annat bevis 
på grundval av innehållet i fastighetsregistrets inskrivningsdel, om anspråket grundas på 
ett påstående om fel eller försummelse eller en överträdelse av den europeiska 
konventionen angående skydd för de mänskliga rättigheterna och de grundläggande 
friheterna, 
   2. ärenden som har överlämnats till Kammarkollegiet enligt 9 §, och 
   3. ärenden som ska handläggas av Kammarkollegiet på grund av en överenskommelse 
enligt 4 § förordningen (1995:1300) om statliga myndigheters riskhantering. Förordning 
(2020:1182). 

5 §   De förvaltningsmyndigheter som anges i bilagan till denna förordning handlägger 
andra anspråk än de som anges i 3 och 4 §§, om anspråket avser en skada som har 
inträffat inom myndighetens verksamhetsområde. I andra fall handläggs sådana anspråk 
av Justitiekanslern. Förordning (2014:1319). 
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Behörighet, samråd, överlämnande m.m. 

6 §   En myndighet hos vilken ett anspråk på ersättning handläggs förhandlar för statens 
räkning med den som kräver ersättning. 
Myndigheten för också statens talan inför domstol. 

Om inte annat följer av 8 eller 9 §, får myndigheten på statens vägnar besluta i fråga om 
skadestånd. 

7 §   En förvaltningsmyndighet som handlägger anspråk på ersättning som framställs 
med stöd av skadeståndslagen (1972:207), lagen (1998:714) om ersättning vid 
frihetsberövanden och andra tvångsåtgärder eller 19 § lagen (2007:1150) om tillsyn 
över hundar och katter ska samråda med Justitiekanslern, om ärendet är av principiell 
natur eller av stor ekonomisk betydelse. 

När det gäller åtaganden för staten att betala högre ersättning än 250 000 kronor ska 
myndigheten alltid samråda med Justitiekanslern. 

Skyldigheten att samråda gäller inte för Kammarkollegiet. 
Förordning (2014:1319). 

8 §   Har upphävts genom förordning (2004:986). 

9 §   En förvaltningsmyndighet ska, om inte annat följer av lag eller annan författning, 
överlämna ärenden om anspråk på ersättning för personskador till Kammarkollegiet. 
Om ett ärende avser även anspråk på ersättning för någon annan skada, ska hela ärendet 
överlämnas till kollegiet. 

Ett ärende ska inte överlämnas till Kammarkollegiet enligt första stycket, om det avser 
anspråk på ersättning som framställs med stöd av 
   - 3 kap. 2 eller 4 § skadeståndslagen (1972:207), 
   - 8 § lagen (1998:714) om ersättning vid frihetsberövanden och andra tvångsåtgärder, 
eller 
   - 19 § lagen (2007:1150) om tillsyn över hundar och katter. 
Förordning (2018:25). 

10 §   Justitiekanslern får uppdra åt en annan myndighet att fullgöra de uppgifter som 
Justitiekanslern har enligt denna förordning. Justitiekanslern får även ta över 
handläggningen av ärenden som avses i förordningen. Förordning (2004:986). 

Yttrande från Statens skaderegleringsnämnd 

11 §   I ett ärende om reglering av personskada ska den handläggande myndigheten 
begära yttrande från Statens skaderegleringsnämnd när det är fråga om 
   1. ersättning för inkomstförlust under invaliditetstid, om den medicinska invaliditeten 
uppgår till minst tio procent eller den årliga förlusten beräknas uppgå till minst ett 
prisbasbelopp enligt 2 kap. 6 och 7 §§ socialförsäkrings- balken, 
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   2. ersättning under invaliditetstid för kostnader eller för ideell skada i fall med sådan 
medicinsk invaliditetsgrad som avses under 1, 
   3. ersättning för förlust av underhåll, eller 
   4. omprövning av livränta eller engångsbelopp enligt 5 kap. 5 § första stycket 
skadeståndslagen (1972:207). 

Myndigheten ska även begära ett sådant yttrande om ärendet är av principiell natur. 
Förordning (2019:569). 

12 §   Nämnden skall höras även i andra ärenden om reglering av personskador, om den 
skadelidande begär det och den handläggande myndigheten inte finner det uppenbart 
obehövligt. 

13 §   Oavsett bestämmelserna i 11 och 12 §§ får Kammarkollegiet besluta om förskott, 
om det är uppenbart att staten är ersättningsskyldig med minst förskottsbeloppet. 
Detsamma gäller en annan handläggande myndighet i fråga om förskott som understiger 
fem prisbasbelopp enligt 2 kap. 6 och 7 §§ socialförsäkringsbalken. 

I ett ärende om regressanspråk från försäkringsföretag behöver nämndens yttrande inte 
begäras, om företaget begärt yttrande från den nämnd som avses i 6 § 
trafikförsäkringsförordningen (1976:359). Förordning (2019:569). 

Kostnader 

14 §   Justitiekanslern får besluta om ersättning av allmänna medel för biträde och för 
utredning i ett ärende i den utsträckning kostnaderna inte skall betalas av staten enligt 
rättshjälpslagen (1996:1619). 

Om Justitiekanslern med stöd av 10 § har uppdragit åt en myndighet att i ett visst ärende 
fullgöra Justitiekanslerns uppgifter, får myndigheten besluta om ersättning enligt första 
stycket. Förordning (2004:986). 

Överklagande 

15 §   Ett beslut i ett ärende som handläggs enligt denna förordning får inte överklagas. 

 

Övergångsbestämmelser 

1995:1301 
   1. Denna förordning träder i kraft den 1 januari 1996. 
   2. Genom förordningen upphävs kungörelsen (1972:416) om 
statsmyndigheternas skadereglering i vissa fall. 
   3. I ärenden där framställning om ersättning gjorts före ikraftträdandet 
tillämpas äldre bestämmelser. 
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2000:324 
   1. Denna förordning träder i kraft den 1 juli 2000. 
   2. I ärenden där framställan om anspråk har gjorts före ikraftträdandet tilllämpas äldre 
bestämmelser. 

2003:611 
   1. Denna förordning träder i kraft den 1 december 2003. 
   2. Äldre föreskrifter gäller fortfarande för ansökningar om ersättning som kommit in 
till Rikspolisstyrelsen eller Riksåklagaren före ikraftträdandet. 

2004:986 
   1. Denna förordning träder i kraft den 1 januari 2005. 
   2. I ärenden där framställning om ersättning har gjorts före ikraftträdandet tillämpas 
äldre bestämmelser. 

2011:1452 
   1. Denna förordning träder i kraft den 1 januari 2012. 
   2. Äldre bestämmelser gäller fortfarande för anspråk på ersättning med stöd av 21 § 
lagen (1978:880) om betalningssäkring för skatter, tullar och avgifter. 

2014:1319 
   1. Denna förordning träder i kraft den 1 januari 2015. 
   2. I ärenden där ersättningsanspråk har framställts före ikraftträdandet gäller 5 § i den 
äldre lydelsen. 
   3. Ersättningsärenden som handläggs av Rikspolisstyrelsen ska efter utgången av år 
2014 handläggas av 
   - Säkerhetspolisen, om de gäller skador som uppkommit i en verksamhet som enligt 
lag eller förordning eller enligt annat beslut av regeringen handläggs av den 
myndigheten, och 
   - Polismyndigheten i övriga fall. 

2017:508 
   1. Denna förordning träder i kraft den 2 juli 2017. 
   2. Äldre bestämmelser gäller fortfarande för anspråk på ersättning med stöd av 13 § 
lagen (2000:343) om internationellt polisiärt samarbete. 

2017:1075 
   1. Denna förordning träder i kraft den 1 januari 2018. 
   2. Ärenden som har inletts hos Justitiekanslern före ikraftträdandet men ännu inte har 
avgjorts handläggs enligt äldre föreskrifter. 

2018:303 
   1. Denna förordning träder i kraft den 25 maj 2018. 
   2. Äldre bestämmelser gäller fortfarande för anspråk på ersättning med stöd av 48 § i 
den upphävda personuppgiftslagen (1998:204). 
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2018:1203 
   1. Denna förordning träder i kraft den 1 augusti 2018. 
   2. Äldre bestämmelser gäller fortfarande för anspråk på ersättning med stöd av 44 § i 
den upphävda kameraövervakningslagen (2013:460). 

Bilaga 

Förvaltningsmyndigheter som avses i 5 § 

Arbetsförmedlingen 

Bolagsverket 

Centrala studiestödsnämnden 

Domstolsverket 

Ekobrottsmyndigheten 

Försvarets materielverk 

Försvarsmakten 

Försäkringskassan 

Inspektionen för arbetslöshetsförsäkringen 

Konsumentverket 

Kriminalvården 

Kronofogdemyndigheten 

Kustbevakningen 

Lantmäteriet 

Livsmedelsverket 

Luftfartsverket 

Migrationsverket 

Patent- och registreringsverket 
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Pensionsmyndigheten 

Polismyndigheten 

Sjöfartsverket 

Skatteverket 

Statens institutionsstyrelse 

Statens jordbruksverk 

Säkerhetspolisen 

Trafikverket 

Transportstyrelsen 

Tullverket 

Åklagarmyndigheten Förordning (2017:1075). 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Hörd person

Wigström, Felix
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd med anledning av händelsen vid Medborgarplatsen den 28 november på kvällen. 
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mats Sandahl
Förhörsdatum

2020-12-08
Förhör påbörjat

09:32
Förhör avslutat

09:47
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

M.S

Förhörssätt

Ljudbandsförhör
KonceptförhörFörhörsvittne

Berättelse

Felix berättade att han denna dag kom till Medborgarplatsen från sitt arbete och skulle hem 
till sin mormor för att äta middag. Då han gick på gatan med många restauranger så slet 
plötsligt en man tag i hans axel och visade en polislegitimation. Det hade varit två personer 
och båda hade visat polislegitimationer. Den ene hade varit ljus och ca 38 år. Den andre 
mörkare och ca 28 år. 

Felix hade hörlurar på sig och lyssnade på musik och hörde inte om mannen sa något. 
Därefter hade den ljusare mannen tacklat till honom så att han for ut i gatan. De hade sedan 
dragit upp honom och satt honom i något hörn vid vägen. Den ljusare mannan hade börjat 
fråga honom om var han hade sitt knark och misstänkt honom för att vara knarklangare. De 
hade fortsatt och ställa frågor till honom och han hade förklarat att han varit på sitt jobb och 
var på väg hem till mormor för att äta middag. Han hade till slut börjat gråta. De båda 
männen hade bett om ursäkt då de förstod att han inte höll på med knark. 

Den ljusare killen var ca 178 cm lång med normal kroppsbyggnad. Ca 38 år. Han saknade hår 
eller så var han mycket kortklippt och ljushårig. Han hade inte skäggväxt så vitt han minns. 
Mannen var civilklädd, men han minns inte vad det var för typ av kläder eller färg på 
klädesplagg. 

Den mörkare killen uppfattade han som att han skulle kunna vara från mellanöstern. Han var 
ca 178 cm lång med normal kroppsbyggnad. Ca 28 år. Mörkare hårfärg. Ingen skäggväxt så 
vitt han minns. Mannen var civilklädd, men han minns inte vad det var för typ av kläder eller 
färg på klädesplagg. 

Felix berättade att de skador som uppstått var att han slagit i knät och var öm i bröstet. Det 
var inga synliga skador och han har inga kvarstående men. Hans jacka fick lite smårepor och 
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småhål på ryggen och hans väska hade fått en repa. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Hörd person

Wigström, Felix
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Kompletterande förhör
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Annika Vestberg
Förhörsdatum

2020-12-29
Förhör påbörjat

12:31
Förhör avslutat

12:42
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AV

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhöret hölls på telefon och det är utskrivet i sammanfattad form.

FL = Förhörsledare kommissarie Annika Vestberg

 FL frågade Felix om det var några fler poliser på plats vid ingripandet förutom de två 
han redan beskrivit i sitt tidigare förhör.
Felix sa att det bara var de två som han nämnt i förhöret.

 FL frågade om poliserna sa sina namn till Felix.
Felix svarade att de inte hade gjort det.

 Felix tillfrågades om han träffade några andra poliser förutom dessa två denna dag.
Felix sa att han bara träffade dessa två poliser. Efter att han träffat dem åkte han direkt hem 
till sin mormor och kontaktade därifrån sin pappa som fick göra anmälan. Felix orkade inte 
det själv.

 FL frågade om han lämnade sitt personnummer till någon annan än dessa två poliser 
denna dag.
Felix sa att han inte lämnat sitt personnummer till poliserna. De hade inte ens frågat efter 
hans personnummer utan de hade bara tagit hans saker och hittat hans id-kort. Senare på 
kvällen blev Felix uppringd av en polis eftersom hans pappa som gjort anmälan inte hade 
vetat vad som hänt Felix. Felix fick berätta för den polisen om händelsen och han kom inte 
ihåg om han lämnade sitt personnummer då eller om hans pappa redan hade gjort det.

 Felix tillfrågades om han trodde att han skulle känna igen poliserna om han fick se dem 
igen. 
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Felix svarade att han trodde det.

 FL frågade om Felix hade någon uppfattning om hur länge händelsen med poliserna 
tog.
Felix sa att han trodde att det hela kanske tog ca 15 minuter men han var osäker. Han sa att 
han tappade tidsuppfattningen lite med allt adrenalin han fick när detta hände honom.

 FL frågade om poliserna visade sina polislegitimationer för honom vid ingripandet.
Felix sa att de visade några brickor i början och att Felix först trodde att det var brickor som 
man kan köpa på Buttrick`s.

Uppläst och godkänt.

Förhör med Wigström, Felix; 2020-12-29 12:31   diarienr: 0150-K5638-20 33



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Hörd person

Wigström, Felix
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Kompletterande förhör
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Annika Vestberg
Förhörsdatum

2021-04-01
Förhör påbörjat

16:56
Förhör avslutat

17:26
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AV

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhöret hölls på telefon och är utskrivet i sammafattad form.

FL = Förhörsledare kommissarie Annika Vestberg

Hörd person = Målsägande Felix

Felix berättade att det var den ljusa äldre polisen som kom i kapp honom snett bakifrån på 
gatan och helt plötsligt tog tag i hans axel. Felix hade inte lagt märke till någon av poliserna 
innan innan den ljusa polisen tog tag i honom. Den ljusa polisen såg grym ut och han såg ut 
som en knarkare och Felix trodde att han ville vara taskig mot Felix eller driva med honom. 
Felix hörde inte vad den ljusa polisen sa eftersom han hade sina ear pods på sig och lyssnade 
på musik. Den ljusa polisen höll tag i hans axel och visade snabbt fram någon typ av bricka 
och Felix uppfattade den inte som en riktig polisbricka utan mer som någonting man kan 
köpa på Buttrick´s. Felix sa "Lägg av" och tog sen ett steg för att fortsätta att gå men kom inte 
mer en ett steg förrän han fick en kraftig tackling så att han for ut i gatan och ramlade omkull. 
Han hamnade ungefär i mitten av det breda körfältet närmast trottoaren där han gick. Felix 
trodde att det var den ljusa polisen som tacklat honom eftersom det var han som höll i honom 
men han såg inte själva tacklingen utan kände den bara.

I fallet slog Felix i sitt högra knä och det gjorde ont. Smärtan höll i sig i några dagar. När han 
föll så hamnade han på sidan, han kunde inte säga på vilken sida, och det kändes som att 
bröstplattorna klämdes ihop. Han var öm i bröstet efter detta. Hans jacka fick repor och hål 
och hans väska fick en repa efter fallet.

När han låg på gatan kände han det som att det var mer än en person vid honom. Felix var 
säker på att höll på att bli rånad. När han drogs upp från marken märkte han att det var två 

34



personer. Felix hade mycket adrenalin när allt detta hände. Han lade inte märke till om någon 
annan än han föll omkull eftersom han var helt mentalt avstängd när han låg på marken.

Efter att Felix dragits upp på benen togs han in på trottoaren där den ljusa polisen ställde 
massor av frågor till honom och beskyllde honom för att ha knark på sig. Hans fickor 
kollades i genom och plötsligt sa någon av dem till honom att han bodde i Hägersten. I detta 
läge började Felix förstå att de kanske var poliser i alla fall. Ingen av dem visade upp sin 
polislegitimation för honom igen utan det var bara i inledningsskedet som den ljusa polisen 
gjorde det. Felix bad inte heller om att få se legitimationen igen. De frågade varför han var 
inne i stan när han bodde i Hägersten och Felix berättade att han kom från jobbet och var på 
väg till sin mormor. De pressade Felix och sa bl.a. "Det blir mycket lättare för dig om du inte 
ljuger för oss" m.m. Vid ett tillfälle svarade Felix "Mannen. Jag har inget knark" och då blev 
han ifrågasatt för att han använde ordet mannen. De pressade honom så mycket till att han till 
slut började gråta. 

När Felix stod och grät verkade de förstå att de haft fel. De bad honom om ursäkt. Han fick 
en klapp på axeln och den ljusa polisen sa "Gå hem till mormor". De båda poliserna gick mot 
tunnelbanan och lämnade honom kvar. Felix stod kvar en kort stund innan han haltande gick 
hem till sin mormor. Dagen efter gick inte Felix till jobbet p.g.a. smärtan i knät och för att 
han var så omskakad av det han varit med om med poliserna. Felix besökte inte läkare med 
anledning av sina skador.

Felix uppfattade det som att det var den ljusa polisen som var mest pådrivande och aktiv både 
i handling och ord. Den andre polisen sade inte så mycket utan han stod mest bredvid. Vid ett 
tillfälle när Felix sa att de hade slagit ut hans hörlurar så gick den andre polisen ut i gatan och 
letade efter hörlurarna. Han hittade en och Felix hittade den andra senare i sin luva.

Uppläst och godkänt.

Förhör med Wigström, Felix; 2021-04-01 16:56   diarienr: 0150-K5638-20 35



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Hörd person

Wigström, Felix
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Kompletterande förhör
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Annika Vestberg
Förhörsdatum

2021-06-17
Förhör påbörjat

16:43
Förhör avslutat

16:48
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AV

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhöret hölls på telefon och är utskivet som en sammanfattning.

FL = Förhörsledare kommissarie Annika Vestberg

FL frågade om Felix pratat med någon på vägen från tunnelbanan fram tills att poliserna 
stoppade honom. Felix svarade att han inte gjort det.

FL frågade om han stannat till någonstans på samma sträcka och han svarade att han inte 
gjort det.

FL frågade om poliserna frågat honom om han pratat med eller träffat någon på vägen från 
tunnelbanan. Felix svarade att de inte hade gjort det. Felix sa att de bara hade frågat honom 
om narkotika.

FL frågade om någon frågat honom något på vägen från tunnelbanan och fram tills han blev 
stoppad av polisen. Felix sa att ingen hade gjort det. Han hade hörlurar på sig och lyssnade på 
musik hela tiden och det var därför han inte hört vad polisen sa till honom när han blev 
tilltalad i början.

Förhöret uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Hörd person

Wigström, Felix
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Ersättningsyrkande
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Annika Vestberg
Förhörsdatum

2021-07-07
Förhör påbörjat

14:41
Förhör avslutat

14:43
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AV

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse
Förhöret hölls på telefon och är utskrivet som en sammanfattning.

Felix berättade att hans försäkringsbolag är Folksam och att han fick betala 900 kr i självrisk 
för den förstörda jackan.
Jackan beställde han den 12 november -20 och han fick den några dagar senare. Den kostade 
2799 kr när han köpte den och han fick 1900 kronor i ersättning av Folksam.

Felix hade även en väska på sig när han knuffades omkull på gatan. Väskan fick en reva och 
ett svart märke som ej gått att få bort. Väskan var en axelremsväska av märket Eastpak inköpt 
på Zalando i juli -20 för 269 kr.

Felix yrkar ersättning för de 900 kronor han fick betala i självrisk samt 269 kronor för den 
trasiga väskan.

Han yrkar även på ersättning för kränkning och han kommer att återkomma med preciserat 
belopp efter att han pratat med Brottsoffermyndigheten.

Uppläst och godkänt.
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PM
Ersättningsyrkande

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Uppgiftslämnare

Vestberg, Annika
Datum

2021-07-08
Tid

12:15
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Annika Vestberg

Uppgiften avser

Uppgift
Felix kontaktade mig idag , 8 juli -21, och meddelade att han efter kontakt med 
Brottsoffermyndigheten yrkar ersättning med 10.000 kronor för kränkning.

/ Kommissarie Annika Vestberg
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Hörd person

Romani, Ulla Linnea
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Mormor till målsägande Felix
Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd om vad som hände när Felix kom hem till henne på kvällen den 28 november -20.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Annika Vestberg
Förhörsdatum

2021-06-17
Förhör påbörjat

17:01
Förhör avslutat

17:23
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AV

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhöret hölls på telefon och är utskrivet som en sammanfattning

FL = Förhörsledare kommissarie Annika Vestberg

FL bad Ulla att berätta vad som hände när Felix kom hem till henne den aktuella kvällen.
Ulla sa att hon och hennes man, Sami, bor i korsningen Åsögatan/Renstiernas gata. De 
väntade på att Felix skulle komma förbi och hämta mat som han ofta gjorde. Felix är en 
mycket ordentlig kille. Han både jobbar och pluggar och denna kväll var han på väg hem från 
sitt arbete i Farsta. Det ringde på dörren och när Ulla öppnade så stod Felix där och grät. Han 
var helt förtvivlad och verkade chockad. Ulla frågade honom vad som hänt och han sa att han 
blivit nerslagen av poliser. Felix grät så mycket att han knappt kunde prata. Felix sa "Titta på 
min jacka". Ulla såg att jackan var trasig och att det läckte dun ur den. 

Felix fick komma in trots att de annars höll avstånd p.g.a. Covid. Felix berättade att han hade 
haft hörlurar på sig och gått i slaskvädret när någon plötsligt tagit tag i honom bakifrån och 
kastat honom rakt ner i skiten. Han blev sen upplyft och ställd mot en vägg där han 
muddrades. Poliserna tog hans leg och kollade upp honom. Efter att man kollat upp var han 
bodde så sa den ena polisen "Så du är en sån här jävla förortsunge också. Du kan gå."

Poliserna hade också frågat honom varför han inte hade stannat och Felix hade förklarat för 
dem att han inte hade hört något eftersom han hade hörlurar på sig.

Felix grät hela tiden när han berättade vad som hänt honom och Ulla sa att hon inte sett 
honom så ledsen och förtvivlad sedan han för några år sedan fick besked att hans mamma 
hade cancer. Ulla har alltid haft en nära kontakt med Felix och träffat honom ofta så hon 
känner väl till hur Felix är som person. Att poliserna gett sig på honom på detta sätt ansåg 
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hon vara helt oförsvarligt och felaktigt. 

Felix pappa Robert kontaktades under tiden Felix var hemma hos dem och Robert ringde till 
polisen och gjorde en anmälan.

Ulla sa att Felix känt sig väldigt förnedrad av att ha legat på marken och att en massa folk sett 
honom bli utsatt för detta när han inte hade gjort någonting. Han fick inte ens en ursäkt.

På fråga från FL om hon såg någon skada på Felix så sa hon att han hade sår på ena handen 
som hon gjorde rent och plåstrade om. Hon tror att det var högra handens undersida som var 
skadad. Jackan som gick sönder kostade ca 6000 kronor och han hade fått tillbaka nästan allt 
på försäkringen men varit tvungen att betala självrisk.

Förhöret uppläst och godkänt.

Förhör med Romani, Ulla Linnea; 2021-06-17 17:01   diarienr: 0150-K5638-20 40



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Hörd person

Wigström, Robert
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Pappa till målsägande Felix
Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd om vad som hände Felix den 28 november -20 på Folkungagatan i Stockholm.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Annika Vestberg
Förhörsdatum

2021-06-17
Förhör påbörjat

19:33
Förhör avslutat

Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AV

Förhörssätt

Telefonförhör
Ljudbandsförhör  Förhörsvittne

Berättelse

Förhöret är inspelat på ljudfil som arkiverats i FILIP och förhöret är utskrivet som en 
sammanfattning.

FL = Förhörsledare kommissarie Annika Vestberg

FL bad Robert berätta vad som hänt Felix den aktuella kvällen.
Robert berättade att det han kom ihåg var starka intryck av att Felix varit väldigt ledsen över 
att hans nyinköpta jacka hade gått sönder. Denna kväll hade Felix jobbat sent på sitt extra 
jobb och var på väg hem till sin lägenhet på Åsögatan. Han hade haft musik i öronen och 
plötsligt blivit nerslagen på Folkungagatan. Robert sa att området runt Björns trädgård är en 
miljö som alltid är vild och han har tänkt att där kan det hända saker. Felix berättade om ett 
övergrepp där han blev nerputtad på gatan, uppsliten mot någon vägg och som Robert förstod 
det så fick Felix visa vad han hade i fickorna. Felix trodde först att han blev rånad men det 
gick upp för honom efter en stund att det var poliser.

Robert sa till Felix att han kanske var lik någon. Robert hade stor förståelse för polisens 
arbete men han reagerade på att poliserna hade kollat upp Felix adress och sett att han var 
skriven i Hägersten och sagt till honom "Vad gör du här du som bor i förorten." Poliserna 
hade sagt dumheter och maktsaker. Felix beskrev att den ena polisen var väldigt aggressiv 
och att den andra var mindre aggressiv. Jackan var trasig, Felix förödmjukad, tårar, han gick 
hem till mormor och berättade sen hemma om detta. Robert kände att detta inte var rätt och 
att det var därför han gjorde en anmälan trots att Felix inte orkade själv. Robert tyckte att det 
var dags att sådant här tar stopp. Poliserna får bli duktigare på att göra urskiljningar. Poliserna 
sa någon ursäkt på slutet men våldet var för tufft. 

Robert tänkte på vad som kunde ha hänt om Felix slagit tillbaka när han inte förstod att det 
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var poliser som slog ner honom. Felix hade då hamnat i ett läge som han inte alls skulle vara 
i. Det var bara tur att Felix inte reagerade med att göra motstånd. Robert tyckte att detta ska 
tas upp och rättas till och poliserna som jobbar civilt och letar efter kriminella måste bli 
mycket duktigare. Det var övervåld, trasiga kläder, ligga på gatan på vintern. Dumheter helt 
enkelt. 

FL frågade när hans första kontakt med Felix var om detta.
Robert sa att som han mindes det så ringde Felix från mormor eller så bad han honom gå hem 
till mormor. Mormor bor halvvägs hem till Felix lägenhet så det är ingen omväg. Beteendet 
att han går till mormor och sen kommer hem till sina föräldrar på det sättet hade Robert inte 
sett förut. Felix är trygg kille som mest sitter framför datorn och pluggar. Robert hade något 
minne av att Felix sov över hemma denna kväll för första gången på länge. Felix hade helt 
klart upplevt någon form av misshandel och övergrepp

FL frågade om Robert upplevde Felix som ledsen.
Robert sa att Felix var väldigt ledsen och var frågande till varför just han blivit stoppad att 
och han kom inte riktigt ihåg vad han själv hade sagt och gjort. Robert hade sagt till Felix att 
han inte gjort något fel och att man inte ska känna så här när man bara gått på stan. Även om 
Felix liknat någon så var det helt oskickligt av poliserna att behandla Felix så här. Robert 
ställde sig lite frågande till polislegitimationernas utseende. Det stod två killar i keps och var 
hotfulla och visade något plastkort. Om man inte sett en polislegitimation tidigare känner man 
inte igen om den är riktig eller inte. 

Robert sa att han aldrig skulle ha ringt och anmält det hela om de bara hade stannat och pratat 
med Felix. Felix var efter händelsen orolig för många saker såsom t.ex. en arbetspenna som 
han haft i bakfickan. Han funderade mycket kring varför de hade gått på honom och om han 
behövde skärpa sig på något sätt. Robert sade åt Felix att sluta tänka så.

Felix blev förödmjukad. Folk gick förbi och tittade på vad som hände. Robert tyckte att allt 
var en katastrof och att det som skedde var helt fel.

FL frågade om Robert sett några skador på Felix.
Robert sa att han såg att jackan hade något hål vid axeln och sen var det något på knät som 
Felix trodde skulle svullna upp men det gjorde aldrig det. Jackan var nyinköpt och det var ett 
exemplar som var svår för Felix att få tag på. Jackan var skitig som den blir om man ramlar i 
snömodden.

Felix är myndig men i det här fallet behövde han ha hjälp med att tänka på vad som var rätt 
och fel och hur mycket man ska ta. Robert tycker att man kan bli stannad av polisen och 
ifrågasatt om man är på ställen där man behöver ge svar men man ska inte behöva ramla ner i 
gatan o.s.v. Detta var illa skött och han hoppades att de här poliserna får reda på att här går 
gränsen för en vanlig privatperson. Man kan inte behandla folk så här.

Vid uppläsningen av förhöret gjorde Robert följande tillägg:
Felix skulle ha jobbat dagen efter men han hade ringt till jobbet och sjukskrivit sig p.g.a. vad 
han blivit utsatt för av poliserna.

Uppläst och godkänt.

Förhör med Wigström, Robert; 2021-06-17 19:33   diarienr: 0150-K5638-20 42



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Hörd person

Kinnå, Karl Alfred Casper
Personnummer

19921130-2170
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Ja
Sätt

Passbild i RES
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Tjänstefel 
Du, som är polisman, har den 28 november 2020 på Folkungatan i Stockholm uppsåtligen eller av
oaktsamhet vid myndighetsutövning åsidosatt vad som gäller för uppgiften, genom att 
-ensam eller tillsammans med en kollega knuffa/tackla Felix Wigström så att han föll omkull på gatan i
körbanan och slog i knät, utan laga stöd för användningen av våld enligt 10 § polislagen (1984:387) och
24 kap. brottsbalken, 
-ensam eller tillsammans med en kollega kroppsvisitera Felix Wigström utan laga stöd för
kroppsvisitationen enligt 14 § och 19 § polislagen och 28 kap. 11 § rättegångsbalken, samt
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FL: Förhörsledare kommissarie Annika Vestberg
BFL: Biträdande förhörsledare kommissarie Ingrid Michel
H: Hörd person Casper Kinnå
Adv: Advokat Johan Nilsson

FL: Ni har ju fått tagit del av FUK12 och gärningsbeskrivningen här innan, som ni, som du sa 
att du förstod. Du vet vilket tillfälle gärningsbeskrivningen rör?

H: Ja.

FL: Ska vi börja med att du berättar vad du kommer ihåg själv av det här och du tar från din 
egen minnesbild. Jag vet att du har pratat med Kristoffer här, sa du precis innan förhöret, men 
att du tar det du kommer ihåg från det här tillfället.

H: Ja, det är att vi, vi jobbar som vanligt i ingripande mot narkotikabrott på gatan. Jag och 
Kristoffer är en patrull och vi går på Folkkungagatan, kontrollerar ett antal personer och 
sedan så hör jag, jag går något steg bakom honom, så hör jag att han säger, som vanligt, han 
presenterar sig som polis när de kommer gående mot honom och direkt så springer den här 
personen åt andra hållet när min kollega legitimerar sig.

Och då fattar jag att det är något skumt med den här personen, får den känslan och jag 
springer ifatt och skall stoppa honom och så sneddar han ut över vägen och jag kommer ifatt 
honom. Jag tror att han vänder sig om eller någonting precis när jag kommer ifatt honom. Jag 
skall ta tag i honom och då så slår vi ihop oss och helt plötsligt ramlar vi på gatan, vilket jag 
blir helt överraskad av faktiskt. Det var inte riktigt min tanke. 

Och då presenterar jag återigen att "Det är polisen. Vad springer du för?" och då blir han 
jättelugn och vi går tillbaks till trottoaren. Och ja, då är liksom ingenting, han är någon helt 
vanlig kille som… inte blir misstänkt för någonting. Han säger att han skall ha tappat någon 
hörlur där när vi ramla ihop. Jag kan… jag går och letar efter den där, men hittar inte den… 
så att det…det är oklart om han har tappat den innan eller vad som… det finns ingenting där i 
alla fall. Och sen så, prat… pratar vi om det som hände och… ja, kom överens om att det var 
något missförstånd och kom överens där, liksom han tyckte att det var helt okej och vi 
försäkrade oss om att han inte hade fått någon skada eller någonting och sedan så fick han gå 
därifrån. 

FL: Du sa att han sprang åt ett, åt andra hållet? När Kristoffer tilltalade honom, såg du det då?

H: Ja, jag uppfattar ju, jag går ju några steg bakom och märker ju att min kollega legitimerar 
sig och tittar mot det hållet och då ser jag att den här killen direkt vänder och springer åt 
andra hållet.

FL: Säger Kristoffer någonting till Felix då, som han heter? Du säger att han legitimerar sig, 
men hör du någonting mer?

H: Ja, jag hör att han säger att det är polisen, som, som han brukar presentera sig, liksom visa 
upp brickan "Tjena, det är polisen. Får vi prata lite?" något sådant brukar han ju säga. 

FL: Hade Kristoffer sagt någonting till dig innan, alltså "Nu ska jag kontrollera den här 
mannen eller killen"?

H: Nej inte vad jag kan komma ihåg, han gick ju, ja vad kan det vara, två tre meter framför 
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mig kanske, men fortfarande så att vi hade kontakt, vi jobbar i patrull, men… det blir ju ofta 
så att man lägger märke till olika saker. Du vet, han kan börja en kontroll eller jag kan börja 
göra en kontroll av en person, så ja… behöver man inte ju inte vara alltid helt överens. Om 
det ser superfarlig ut, då får man ju vara lite "Nu ska vi kolla den här killen" men vi 
kontrollerar massa personer varje dag ju. 

BFL: Så du var egentligen inte beredd på att han skulle kontrollera den här Felix?

H: Nej, det märkte jag då när han, när han presenterade sig.

BFL: Okej.

FL: Du sa att han blev helt lugn när han förstod att ni var poliser och i vilket läge var det när 
han blev lugn?

BFL: Det var när vi hade ramlat ner på gatan och vi båda två jag, jag var ju där redan och sa 
"Nej men det är polisen. Har… har du gjort någonting? Varför springer du iväg för?" och sen 
kommer Kristoffer också fram och säger att det är polisen och då är han, liksom helt lugn i 
situationen och liksom "Ja shit, ja det är polisen. Jag trodde det var någon gubbe som skulle" 
jag har för mig att han sa något, han trodde att eller att min kollega var någon som, som 
skulle råna honom eller någonting, alltså att han blev rädd.

FL: Du visar med handen, visade du ditt leg för honom också?

H: Ja.

FL: Där när ni är på…

H: På marken där…

FL: … marken…

H: … så visar jag min legitimation framför hans ansikte och då blir han, det är då han liksom, 
"Ja shit, det är polisen"

FL: Och du säger att ni försäkrar er om att han inte har några skador.

H: Mm.

FL: Hur, vem av er är det som gör det. Gör ni det båda två eller hur går det till?

H: Eh… ja, min, min kollega som står och pratar med honom på trottoaren en längre stund. 
Jag går, går till sidan och så liksom överens om att, ja han är ju inte alls farlig, så att liksom vi 
behöver inte vara två stycken här och det är inte något sådant överhuvudtaget. Så säger han 
det här med sina hörlurar eller en hörlur, att han skall ha tappat den då. Så jag går ut och letar 
i gatan, försöker se den och då vet jag inte exakt men… Kristoffer gör några frågor och kollar 
med honom och sedan så är min minnesbild att jag också frågar " Ja, men hur är det? Du är 
inte skadad eller någonting?"

FL: Du sa att det var du och Felix då, som ramlade omkull?

H: Mm.

FL: Inte Kristoffer?
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H: Nej, han, han kom direkt efter också.

FL: Felix har ju berättat i förhör att han upplever det som att han fick en kraftig tackling och 
att det var det han ramlade av.

H: Ja.

FL: Du har ju berättat lite själv hur det gick till här, att du säger att ni slog ihop.

H: Ja, jag tror att han vänder sig om… det är ju ett tag sedan, som sagt var, vi liksom, 
eftersom han inte blev misstänkt eller någonting så har jag inte funderat liksom 
återkommande på situationen så. Men min minnesbild att liksom han springer ut och sedan 
vänder sig om och då kanske han stannar upp då med att vi slår ihop. Men min tanke är inte 
och tackla ner honom på något sätt utan för och stoppa honom, få tag i honom, hålla tag i 
honom. Så jag blir ju helt överraskad när vi åker i backen också. 

FL: När ni då har rest er upp ute på gatan, du säger att ni ställer er på trottoaren, kommer du 
ihåg lite närmare var?

H: Ja, det är trottoaren på Folkkungagatan där bredvid de här krogarna… ja, vad de nu heter, 
det är ett sjok där, Central Bar, Kellys och allt, dom här, det är ungefär där tror jag.

FL: Kommer du ihåg hur långt ut exakt var på trottoaren ni stå?

H: Nej…

FL: Nu har vi liksom från husvägg och ut till trottoaren, den är ju ganska bred där. 

H: Jag tror ganska nära husväggen tror jag men jag kan inte säga exakt.

FL: Nej, är det någon restaurang eller uteservering där som du kommer ihåg nu?

H: Nej, vi stod väl utmed huset. Vi var inte inne på någon uteservering vad jag minns.

FL: Ni ställer er där och du säger ganska omgående så känner ni att ni behöver inte stå båda 
två. Du går och letar efter de här hörlurarna o.s.v.

H: Ja, ganska omgående så berättar han att "Ja men nu har jag tappat min hörlur" och så 
börjar han liksom visa att han har haft någonting i örat då. Och då så, ja shit, då kan jag leta 
efter den då, tänkte jag.

FL: Hur identifierades Felix?

H: Det vet faktiskt inte jag, tror inte jag ens tog reda på vem han var, i sådant fall var det 
Kristoffer som gjorde det. Jag vet inte men jag tror inte jag gjorde någon slagning där.

FL: Nej, när ni står där, du är ju, du letar ju efter hörlur säger du men du är även där och 
pratar med Felix. Vad pratar ni om, med Felix?

H: Ja, jag pratar mest om, det här, alltså hjälpa honom med den här, vart den här hörluren kan 
ha tagit vägen. Frågade honom om han är säker på att han hade den för den går inte hitta på 
gatan där. Säker på om han hade den och frågade om han har stoppat den någon annanstans 
omedvetet eller alltså att han har tappat bort den själv så att säga, i någon ficka eller 
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någonting. Och vill också minnas att jag frågade möjligtvis att vart han var på väg någonstans 
och om han har skadat sig eller om det är okej och sådär.

FL: Blev han tillfrågad någonting om narkotika?

H: Det är möjligt, ja, jag tror inte jag ställde någon fråga om det, men… den frågan kan han 
säkert ha fått. Jag vet inte.

FL: Det är ingenting som du kommer ihåg?

H: Nej, det kan jag inte komma ihåg, faktiskt.

FL: Nej. Genomfördes något tvångsmedel mot Felix…

H: Nej.

FL: … som du ser det.

H: Nej, det var ju liksom lite konstigt att han skulle springa från polisen först men sedan så 
blev han inte alls misstänkt för någonting och det kände vi båda två liksom att, när han blev 
sådär lugn och vi presenterade, när han verkade förstått på riktigt var polisen inte någon som, 
han blev rädd för. Då kändes han inte alls misstänkt och behövde inte… ja, han blev aldrig 
misstänkt så vi gjorde ingenting så.

FL: Nej, men ni tar med honom bort till husväggen ändå?

H: Mm, då… ja, han var väl inte frihetsberövad där, vad jag vet. Han… liksom vi går bort, 
det var mer för att kolla så att han mådde bra. Det här, han började såhär ganska direkt prata 
om den här hörluren och så.

FL: Felix har berättat att han blev kroppsvisiterad där när ni står där på trottoaren. Är det 
någonting som du ser eller gör?

H: Nej, det känner jag inte igen, det är i sådana fall jag… just det här med att jag hjälper 
honom och försöka hitta den här hörluren så vill jag minnas att jag pekar eller håller på någon 
ficka. Har du kollat den här fickan? Är det någonting här? och kanske, då kanske jag lägger 
handen på, men det är på utsidan av fickan, på hans byxor, har du kollat den här fickan, har 
du kollat här, känns den… har den hamnat någonstans i något veck eller någonting… men 
minnesbild är att jag inte kollar i någon, någon kroppsvisitation på det här sättet.

FL: Inte i någon ficka?

H: Nej, nej inte, inte det som är lagen så att säga, alltså att det är en… 

FL: Nej, du beskriver här att du mer pekar på fickorna…

H: Ja och det här och i sådant fall lagt handen utanpå liksom att, har ju kollat här? Men inte i 
syfte att leta efter någon… alltså, någonting så utan det är den här hörluren i sånt fall men inte 
att jag genomför en rättegångs… alltså inte jag letar efter någon narkotika eller om det skulle 
vara något sånt utan det, för bara heads up, har du kollat den här fickan? Har du kollat det här?

BFL: Hittar ni luren eller?

H: Nej, inte vad jag kommer ihåg, så såg jag inte den.
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FL: Såg du ifall Kristoffer gjorde någon typ av visitation på honom?

H: Nej, det, det tror jag inte han gjorde men inget som jag såg. Det var ju… skulle i sådant 
fall vara när jag var ute på gatan där men det tror jag inte.

FL: Han hade ju en väska med sig Felix.

H: Okej.

FL: Var det någonting som ni tittade i?

H: Det har inte jag någon minnesbild att… nej, det vet jag inte.

FL: Du säger här att han var inte frihetsberövad på något sätt men hade han möjlighet och 
lämna platsen från att när, ja ni hade rest er upp på gatan där?

H: Ja, det, det tror jag men var väl att vi ville prata om den här situationen, vad som hände, 
att, varför det blev så och ja, höll ju ett samtal. Så att det kändes inte som han ville gå därifrån 
direkt i situationen så. Men det, ja vi höll inte fast honom vad jag minns.

FL: När ni gick in mot trottoaren där, höll ni fast i honom då på något sätt?

H: Nej, det vet jag faktiskt inte.

FL: Hur var hans reaktion då, Felix, när ni pratade med honom?

H: Ja… jag tror han var överraskad. Han sa ju att, det jag kommer ihåg att… jag har hört var 
ju att han trodde att det var någon läskig gubbe, min kollega där och sen så att han som sagt, 
var på väg, om det var till hans farmor eller vad det var, att han skulle käka någon middag, att 
det var… så han var… ja, han var väl lite, lite, lite chockad så av händelen, men… ja, inget, 
jag tänkte något särskilt på mer.

FL: Nej.

BFL: Sinnesstämningen då, hur han mådde?

H: Nej inget som jag reagerade på eller lade märke till.

BFL: Nej. 

H: Överraskad var väl det i sådant fall… alltså och lite… ja, letade efter den där hörluren.

FL: Såg du ifall han var ledsen och grät?

H: Ja, det gjorde han inte.

FL: Han säger att han, han kände att han blev pressad om frågor om narkotika och att han då 
började gråta.

H: Ja, inte vad jag kommer ihåg men har han sagt det så… kanske det var är när jag inte var 
där, jag vet inte.

FL: Han säger också att båda poliserna bad om ursäkt när de förstod att han inte höll på med 
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narkotika. Är det något du känner igen?

H: Ja, det… som sagt, det var väl situationen som helhet där "Nu blev det lite konstigt och ber 
om ursäkt för det" liksom.

FL: Vad händer då, när ni är färdiga med honom så att säga?

H: Jag vill minnas att vi, vi ställde frågor för att kolla liksom "Jaha nu blev det som det blev. 
Är du ju okej? Mår du bra?" "Ja, jag vill helst bara gå till farmor" och sedan så får han gå 
däri… eller går han därifrån.

FL: Och vad gör ni då?

H: Ja, vi fortsätter jobba där. Jag vet faktiskt inte exakt vad vi gör efteråt, om vi kollar några i 
närheten där… jag vet faktiskt inte.

FL: Nej, du säger att ni, att du inte vet om ni kollar några i närheten men är det något som har 
och göra med ingripandet mot Felix? Blir det någon…

H: Det kan inte jag, alltså jag… jag vet inte, men vi… alltså vi brukar jobba en stund i, i 
liksom om… ja, tills vi hittar någonting liksom, brukar vi hålla oss i ett område så.

FL: Berättar Kristoffer vad anledningen är till att han tilltalar Felix?

H: Ja, jag tror att det är han säger den här kom från något sällskap som han kände igen och att 
det var, ja någon som han har ingripit mot tidigare som var i det är sällskapet, då kände han, 
ville han kolla de här killen.

FL: Kommer du ihåg det från det här tillfället eller har du pratat med Kristoffer om det nu?

H: Det har vi pratat om när vi har pratat om händelsen, när vi har försökt förstå den.

FL: Nu innan…

H: Ja, här när ni vi, när vi började spåna om vilken situation det kunde vara.

FL: Så kommer du ihåg själv att Kristoffer har sagt det här, att han kom ifrån något gäng?

H: Vi det här tillfället?

FL: Ja.

H: Nej, det vet jag inte då.

FL: Utan det är först när ni börjar diskutera?

H: Ja, det här var en situation som inte blev någonting i händelsen så att jag… som sagt jag 
har inge… jag har inte tänkt så mycket… alltså annars när man gör ett ingripande med 
någonting som blir, ja att man måste använda våld eller sådär så brukar man ju fundera 
igenom själv. Va fan var det som hände? Varför blev det så? Här var han ju inte misstänkt för 
någonting och vi var överens om att han mådde bra och sådär och då funderade jag inte så 
mycket mer på den situationen, förrän, ja ni tog kontakt med mig då.

FL: Och är det i samband med det då som du har pratat med Kristoffer och det här uppkom 
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att den här Felix då kom från ett gäng? Det var så min fråga var.

H: Ja, det hade jag, det hade jag inte kommit ihåg annars.

FL: Nej.

BFL: Och det var inte så att ni efter att Felix hade lämnat gick till någon grupp eller ett gäng 
och pratade?

H: Det kommer jag inte ihåg.

BFL: Nej.

FL: Du säger att det blev ingenting av det här, han var inte misstänkt för någonting. 

BFL: Mm.

FL: Pratade ni någonting om att ni ska skriva något? Dokumentera vad som har hänt?

H: Eh… (kort paus) neej… inte vad jag kan komma ihåg eftersom att det inte var någon 
visitation på något sätt så, eventuellt att, om det här med hörluren då att… att Kristoffer 
skulle skriva något PM eller något om händelsen, men inte, nej, det var inget tvångsmedel 
som sagt. 

FL: Nej, och det här att ni ramlade omkull på marken där, det är ingenting som ni pratar om 
att det skall dokumenteras på något sätt heller?

H: Nej, inte vad jag kommer ihåg. 

FL: Jag tror att, som du säkert vet, så är det en film som Kristoffer fick se och du ska få se 
samma. 

H: Mm.

FL: Det är ifrån en kamera som sitter på motsatt sida från där ni står. Där ICA är finns en 
bankomat.

H: Okej.

BFL: Ni kan ju rulla fram om ni vill.

FL: Ja, kliva fram där, jag kan ta med mig den här också. Nu kommer, vi kan backa sen men 
jag kommer köra på här i normal hastighet och sedan så backar vi tillbaka och stoppar.

H: Mm.

BFL: Det blir ju ganska smått på skärmen.

FL: Här uppe, (FL pekar uppe i höger i bild) så är det två som kommer gåendes. Känner du 
igen? Det är på långt håll…

H: Det borde vara vi då.

FL: … och suddigt.
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H: Det borde vara vi då.

FL: Med väst, den till vänster med vita ärmar, är Kristoffer, har han känt igen sig själv som.

H: Ja, jag känner mer igen honom också men det är nog jag bredvid då.

FL: Ja, precis. Där kommer en kille. (FL pekar på Felix) Där går Kristoffer fram och där är ni 
ute i gatan.

H: Ja.

FL: Här går ni tillbaka…

H: Ja.

FL: … in på trottoaren. Känner du igen vilket ställe där som, när du ser det såhär, vart ni 
hamnar någonstans? Du ser att ni står vid en husvägg.

H: Ja, det är ledtrådar bredvid där att det är Charles Dickens och sen så Central Bar eller eller 
vad den heter där borta. 

FL: Där är det nog du som är ute och letar, när man tittar…

H: Ja, det känner jag väl att jag har gjort i alla fall.

FL: Ja och går tillbaka in där igen. 

H: Ja.

FL: Så det är ganska fort som du är ute igen i gatan.

H: Ja.

FL: Ja.

H: Ja det var väl därför han började prata om sin hörlur så kände jag att den, om den faktiskt 
ligger där, så finns det risk att den blir överkörd av någon bil. 

FL: Och det, som jag tror är du, känner du igen dig själv där?

H: Ja, det är sanno… det är ju, lyser med ficklampa där då är det inte Krisoffer utan det är 
jag. Givet omständigheterna så kan jag ju dra slutsatsen att det måste vara jag, men men inte 
så att det går och se att det är jag.

FL: Nej, men här är någon som går och letar med ficklampa. Kommer ihåg ifall du lyste med 
ficklampa och letade?

H: Ja, det gjorde jag, jag letade så…

FL: Och där kom du tillbaka dit eller den som var ute och letade i varje fall. 

H: Ja.
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FL: Så när du ser det här, kan du förstå vad det här är för någonting då som ni står vid?

H: Ja, det är en uteservering där på trottoaren varje fall.

FL: Ja, till vänster om.

H: Till vänster om platsen ja.

FL: Och då står ni till höger om den då?

H: Ja, jag vet inte om det är någon servering just där men där står vi i alla fall. 

FL: Nu står ni ju alla tre därinne vid väggen.

H: Ja.

FL: Det är några minuter som ni står därinne, men jag tänker att vi ser hela sekvensen.

H: Lite svårt och se men är det där eller? Eller är det en gatupratare?

FL: Där, man ser Kristoffers vita ärmar och …

H: Ja just det, bakom någon…

FL: … svarta väst där ja, ja. Det är det ytterligare en och en halv minut innan ni går därifrån, 
ja man ser Kristoffer röra sig lite där. Under den är tiden som ni står därinne, kommer du ihåg 
ifall ni håller i honom då?

H: Jag tror inte att vi gör det. Jag kan inte komma ihåg något så att jag höll i honom.

FL: Nej, vi har ju sett dig lämna …

H: Ja.

FL: … vid två tillfällen här också, varit ute och letat.

H: Ja… och det finns inget syfte i och stå och hålla i honom eftersom att vi inte heller 
misstänker att vi behöver göra någon mer sak av det här. Och jag brukar nog bara hålla i 
personer som är bråkiga, det… vilket han inte var. 

FL: Nu rör sig Kristoffer ut där.

H: Mm.

FL: Du kommer strax bakom. Här har vi Felix (FL pekar på skärmen) som har blivit 
kontrollerad, som går över gatan där. Och ni kommer, ni går mot Götgatan så att säga, åt det 
hållet.

H: Mm.

FL: Där passerar ni apoteket och där är ni ur bild där. När du ser filmen här nu kommer du 
ihåg då var ni var på väg? Om ni hade något i tanken där eller något som ni skulle göra, nu 
när du ser filmen?
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H: Nej, det kan jag inte säga att jag kommer på något särskilt.

FL: Nej, det ser ut som ni går ganska lugnt och bort där mot Götgatan.

H: Ja.

FL: Är det någonting annat som du tänker på nu när ser filmen, den berättelse som du har 
lämnat, är det någonting som skiljer sig tycker du?

H: Nej, jag tycke det är ungefär samma som blir att… var väl att jag trodde vi var på väg åt 
kanske andra hållet är min bild, tror jag, att vi var på väg åt andra hållet.

FL: Efter kontrollen?

H: Nej, när vi möttes där eller vi mötte honom där. 

FL: Jag vet inte om du kommer ihåg det men på filmen ser man ju att Felix passerar och 
Kristoffer går upp bakom honom.

H: Mm.

FL: Var det den bilden…

H: … precis…

FL: … som inte du kom ihåg riktigt, att det gick till så?

H: Nej jag, nej jag minns bara att vi möttes, att han gick åt samma håll men att vi kom ifrån 
andra hållet, ja. Jag vet att det stämmer och jag tycker det ser ut som att han tar lite småsteg 
och stannar upp lite fler gånger där eller när han springer ut också, att han verkar lite osäker 
eller… känns som att han tar några steg och sedan så vänder han sig om och… ja… så att 
det… var väl ungefär… just själva den delen var väl som jag kommer ihåg ungefär.

BFL: Du hade ju pratat med Kristoffer efter att han har varit på förhör och då pratar han om 
att han tyckte sig ha sett att han kom ifrån något gäng.

H: Mm.

BFL: Vad, har du någon minnesbild av att ni passera flera, att det kunde vara något gäng där, 
längs vägen?

H: Ingen minnesbild direkt så men på hörnet som är precis längst bort där det är ganska svårt 
och se, där brukar det ju kunna vara en folksamling med några stycken, man ses, både den här 
tobaksaffären och runt hörnet från krogarna. Men jag kan inte säga just den i den situationen 
det var så. 

BFL: Och det skulle vara längre upp till höger om på filmen sett eller?

H: Ja, precis bortanför, alltså korsningen som är längst bort i bild.

FL: Då har vi kameran då vriden lite åt vänster.

H: På samma plats eller?
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FL: Ja, kameran är på samma plats fast vriden lite åt vänster åt Götgatan till.

H: Okej.

FL: Du ser Lidl rakt fram. 

H: Ja.

FL: Ni har nu liksom precis börjat gå, så ni kommer i högra hörnet där…

Adv: Det är senare i händelseförloppet alltså? 

FL: Ja, det är när de går…

Adv: Det är fortsättning?

FL: Ja, fortsättning på när ni går.

Adv: Ja.

H: Okej.

FL: Så jag tänkte om du, vi visar det också, för om du ser att något, något som ni gör eller 
något som du tänker på att det där det brukar vara någon, något gäng osv. I högra hörnet där 
kommer, kommer ni gåendes där…

H: Ja jag ser det.

FL: Du får gärna, om du vill, så får du ställa dig där fram där och se.

H: Ja, det kanske är lika bra.

FL: Passerar ni ingången där till Lidl.

H: Mm.

FL: Stannar till kort.

H: Ja, ja just längst den här gatan så brukar det kunna stå konstiga personer lite överallt.

FL: Ja, Kristoffer går in. Är det Lidls ingång där? In och tittar, går ut igen.

H: Ja, det ser ut som det. Det är två dörrar där.

FL: Ja, tänkte om…

H: Butiks, det hör ju till butiken verkar det som.

FL: Ja, sedan fortsätter ni bortåt där.

H: Nu ser inte jag riktigt där om vi… 

FL: Nej.

H: … står still eller om vi går in eller…
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FL: Det gör inte jag heller. 

H: Nej.

FL: Har du någon minnesbild att ni går in någonstans eller?

H: Det kan jag faktiskt absolut inte svara på så här sent efter.

FL: Nej.

H: Jag vet inte vad det är för veckodag det här eller men det är ju krogarna verkar ju ha öppet 
fortfarande här så det är absolut möjligt…

FL: Klockan är 19.05…

H: Ja.

FL: … och 28 november.

H: Ja.

FL: Ja.

H: Men det har jag fortfarande svårt och minnas hur det var exakt. 

FL: Ja.

H: Den, den tidsperioden i och med att det har varit ett särskilt år och restriktioner och allt 
möjligt tyvärr, men det ser som sagt ut och vara öppet här åtminstone.

FL: Men du säger att du, du är säker på att du gjorde ingen dokumentation an… i samband 
med det här eller efter det här?

H: Mm, det är ingenting som jag kan komma ihåg i alla fall. Det borde jag ha gjort om det 
blev aktuellt.

FL: Ja, ja.

H: Så att det… nej.

FL: Och vi pratade om innan också om du kommer ihåg att ni diskuterade någonting om ni 
skulle skriva någonting. 

H: Ja, med, det var ju ganska kort överläggning bara att, om det var just någon anteckning 
gällande den här hörluren.

FL: Vem skulle göra den i så fall?

H: I sådant fall Kristoffer då.

FL: Och varför han?

H: För att det var han som hade uppgifterna och även han som fick den här känslan från 
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början, varför, varför han presenterade sig för honom. Och jag, jag kunde inte skriva det för 
jag tror som sagt inte att jag har gjort någon slagning heller. 

FL: Nej.

H: Jag vet inte.

FL: Kristoffer har gjort en slagning på Felix, ganska omgående när ni kommer in från 
trottoaren och ställer er vid husväggen där. Då gör Kristoffer en slagning på Felix.

H: Ja.

FL: Och din uppfattning är att han var aldrig misstänkt för något brott?

H: Mm.

FL: Och därav inte heller så behövs det inte någon dokumentation?

H: Nej, precis.

FL: Om man tänker i vanliga fall eller i andra fall om du misstänker någon för t.ex. ett 
narkotikabrott, gör en visitation enligt PL19, men inte hittar någonting. Hur, hur 
dokumenteras det?

H: Ja…

FL: … om han har haft…

H: … man kan inte göra en visitation PL19 om jag letar efter narkotika.

FL: Nej, enligt rättegångsbalken, förlåt.

H: Ja okej, ja mm. Om jag, om jag inte hittar någonting sa du där?

FL: Ja, precis.

H: Ja, nej då får man skriva en bomanmälan, att det var någon situation som gjorde att det 
uppgick till en skälig misstanke men man hade fel den gången. Men här så blev det ju han… 
eh… svara på frågor och så att det gick inte och misstänka honom. Han hade inga tydliga 
tecken och så på det sättet, så att…

FL: Men om det nu hade varit som så att han hade varit misstänkt för narkotikabrott, man gör 
en visitation och du säger att det är en bomanmälan och hur redovisar du eller dokumenterar 
visitationen då enligt rättegångsbalken?

H: Ja, antingen väldigt utförligt i fritexten med alla beslutstider eller som ett tvångsmedel då 
att det är utfört en kroppsvisitation.

FL: Om vi tittar lite här på, på gärningsbeskrivningen så är den uppdelad i tre delar där.

H: Ja.

FL: Att du ensam eller tillsammans med en kollega, knuffa, tackla Felix så han föll omkull på 
gatan och slog i knät utan laga stöd för användning av våld enligt PL10 och 24 kapitlet 
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Brottsbalken. Vad säger du om det? Det är ju en del av gärningsbeskrivningen, så din 
inställning?

H: Ja, det förnekar jag ju till.

FL: Och stycket efter det, då är det ju att du ensam eller tillsammans med en kollega 
kroppsvisiterat Felix utan laga stöd för den.

H: Men det förnekar jag också till.

FL: Och sedan att det inte är dokumenterat brottsmisstanke eller verkställighet av 
tvångsmedel.

H: Nej, det förnekar jag också till. 

FL: Men då har jag förstått det som att du, du säger att han har aldrig varit misstänkt för något 
brott därav så behöver du inte heller dokumentera någonting.

H: Mm.

FL: Och du har inte gjort någon visitation?

H: Nej.

FL: Nej, någonting annat som du tycker bör framkomma i förhöret nu?

H: Ja, det där med att han slog i knät, det var ju ingenting som han tog upp då vad jag minns 
att han utan att vi verkligen ville försäkra oss om att det inte hade hänt någonting eller att 
han… för situationen som sådan blev ju en överraskning att vi åkte i, i marken, det var ju inte 
min mening heller. Och då var det just att "Nu är polisen inblandad och då måste vi ändå 
kolla. Du har inte skadat dig, jag har inte skadat mig" "Nnej va bra då…" eh… så det var lite 
konstigt just att han inte tog upp det där då.

BFL: Du sa att du visade legitimationen ni var på marken. 

H: Mm.

BFL: När du är på väg och springer efter honom, säger du någonting då?

H: Ja, kan faktiskt inte minnas att jag skrek men jag brukar instinktivt ropa att "Det är 
polisen! Stanna!" när jag springer efter någon och jag jobbar. Och jag skulle absolut tro att 
det var så den här gången även om jag inte har lagt liksom till minnet om jag gjorde det eller 
inte men som regel så gör jag det så fort jag jagar efter någon.

FL: Johan?

Adv: Nej, jag har inga frågor, nej.

FL: Nej, då avslutar vi förhöret. Klockan är 13.43. 
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FL: Förhörsledare kommissarie Annika Vestberg
BFL: Biträdande förhörsledare kommissarie Ingrid Michel
H: Hörd person Kristoffer Samsing
Adv: Advokat Johan Eriksson

FL: Ja, du har fått läsa gärningsbeskrivningen här innan.

H: Ja.

FL: Och FUK12 har vi gått igenom sedan tidigare idag. Och du tror dig känna igen vad det är 
för tillfälle säger du?

H: Ja, ja, jag är t.o.m. ganska säker nu.

FL: Ska du göra som så att du berättar det du kommer ihåg då från den här händelsen. 

H: Det jag kommer ihåg, det här var inte något ingripande på det sättet som, som framstår 
här, det, det vill jag först påpeka utan jag har och Kasper vi jobbat en, en del tillsammans, det 
har blivit så helt enkelt. Vi har lagt mycket fokus på Folkungagatan, Medborgarplatsen med 
omnejd eftersom att det är där nu när det är Corona med restauranger osv så har det varit 
mycket fokus på Folkkungagatan med eh… personer som är intresser… intressanta för 
polisen. 

Här, jag och Kasper, vi stod utanför, det är tre olika restauranger där Charles Dickens, Central 
Bar och så är det någon till där, det är samma ägare till de där. Jag, jag vill minnas att vi bara 
stod helt enkelt och hängde och efter en kort stund så brukar det alltid dyka upp något och 
kontrollera för polisen helt enkelt, någon som är känd utav oss eller nån… något liknande. 
Jag kommer inte ihåg om restaurangerna var öppna, de stänger ju lit… de har ju stängt, det 
här var ju innan, ja… jag vet… jag vet inte vilken tid det här var. Kan man säga vilken tid det 
var så.

FL: Det kan man.

H: Det kan man, för det blir enklare om inte annat.

FL: Runt 18.55.

H: Okej, mm, då torde restaurangerna varit öppna där, men ja. Jag och Kasper stod helt enkelt 
utanför de här restaurangerna. Jag ser en person som kommer ifrån ett annat gäng eller som 
kommer från ett gäng, neråt, kan ha kommit lägre nummer på Folkkungagatan, inte så långt 
ifrån där vi stod i alla fall, inget speciellt egentligen med det. 

På något sätt så fick jag någon magkänsla, någon, att jag vill prata med personen, inte 
kontrollera direkt va utan prata med personen. Jag pratar mycket med folk det, det, det är det 
som jag jobbar med för att bygga upp misstankar o.s.v. och för det mesta så blir det inte något 
mer än att man pratar med någon. Man byter några ord och "Jag tyckte kände igen dig" något 
sådant där. Jag vet inte exakt ordagrant vad jag sa här. Däremot så vet jag att när jag visar 
min polislegitimation som jag hade på bröstet och säger att "Det är polisen, jag ska, jag ska 
bara fråga dig en sak" ja något så eller eventuellt ordagrant så. Så tittar han på mig och så… 
nu ska vi se, jag har honom framför mig så. Han rusar direkt till höger, alltså springer direkt 
när han ser att det är polisen eller förstår att det är polisen.
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Han springer in i Casper som står precis bredvid och de snubblar och de ramlar ner och här 
står det att han ut i körban… ja, det kanske det var i och för sig, men, men trottoarkanten och 
sedan ner i någon handikapplats tror jag eller något sådant där. Så där hamnar dom. 
Egentligen så blir det inte så mycket mer. Jag kommer ikapp direkt efter någon sekund där 
och säger att "Det är polisen, vi är poliser" och Casper skriker det också "Det är polisen, 
lugna ner dig" något sådant där.

Det går tio sekunder, vi har fått upp honom på, så han står upp, han, han, han har ramlat, han 
och Casper har ramlat på vägbanan då eller på den där handikapplatsen, parkeringsplats, där 
det inte stod någon bil och sedan upp på trottoaren. Vi pratar lite, jag sa att… han… eller han 
sa att "Jag fattade inte att det var polisen, jag fattade inte det" "Nej, men det, det var polisen 
och jag ville prata med dig och du blev ju misstänkt när du började springa, när du, när du 
uppfattade det som att du skulle avvika från polisen" Han sa "Jag förstår det, men vad, varför 
ville ni kolla mig?" Och då sa jag att "Jag såg att du stod med de här killarna lite längre bort 
eller att du i alla fall hade någon form utav kontakt med dem och därför så ville jag fråga dig 
några frågor helt enkelt. Vad gjorde du med dem?" Jag vet inte, vi kom inte så långt helt 
enkelt.

Några av de killarna, som, som jag tolkade som att han kom ifrån, de är väldigt grovt 
dokumenterade kriminella som, som han nu kom då kom ifrån varav det från samma falang i 
alla fall, varav en mördades idag i Södertälje, det var därför vi tog upp det innan här. Han sa 
"Nej, men jag har ingenting med dem och göra" Jag förstod nästan direkt alltså, nej men jag 
tror honom. "De frågade mig någonting, de sa någonting till mig" och han stannade till lite 
och det var ju det ögonblicket som jag såg honom. Därför väckte det mitt intresse att han kom 
ifrån det gänget som inte jag tolkade tillhörde det på något sätt därför ville jag ställa några 
frågor. 

Sedan att han då, som jag tolkade sprang direkt när han såg att det var polisen och sprang in i 
Casper utav misstag och sedan så att de hamnade på backen och sedan efter några sekunder 
så var de uppe igen. Han förstod ju det här, vi kom fram till att det var ett missförstånd 
ganska omgående. Allt det här var över just det här, på en minut kanske. Det står här att vi 
ska, att vi ska ha kroppsvisiterat honom, det gjorde vi inte. Det som hade kunnat varit tanken 
här, det kanske har varit och göra någon visitation enligt polislagen där, att man antar att de 
skulle kunna ha några farliga föremål på sig och sådant där. Det var, i såna fall så var det mer 
det än, man har ju rätt och även visitera för att man ska tror att de skulle ha sådant som kan 
skada egendom o.s.v. klotterutrustning och sådant där. 

Det var inte det som… jag backar bandet nu ett halvår tillbaka, jag hade i huvudet tror jag 
utan det var nog mer att man skulle kunna tänka sig att han hade eh… vapen och sånt där, 
eftersom att … det här gänget som han då blev tilltalad ifrån. Hade jag sett det direkt på 
platsen där att det var de som tog kontakt med honom och han inte var intresserad, ja, men då 
hade det inte varit intressant det här utan jag tolkade det som då att han kom ifrån det här 
gänget. Sedan när han berättade att det var de som tog kontakt med honom och han var helt 
ointresserad utav det, då trodde jag på honom. Återigen, måste lyssna på folk och tro, tro på 
dem och det gjorde jag på den här personen. 

Han kommer jag ihåg att… nu kommer jag ihåg det, han uppgav att han hade tappat någon, 
några hörlurar eller någonting, såna här små… som man har i örat och jag vill minnas att vi 
hjälptes åt och leta på platsen, det här var ju bara några kvadratmeter det handlade om, 
eventuellt att de hade rullat vidare lite. Jag vill minnas att han hittade den själv i någon 
ficka… vill jag minnas. Han var stressad, han var… han kanske… han var obekväm i 
situationen som, som gick över väldigt snabbt. Jag tror inte vi har dokumenterat någonting 
eftersom att enligt oss inte hände någonting direkt. Eh… att han skadade sig, det, det står det 
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här, han slog i knät. Han kanske inte skadade sig, men det… han har aldrig varit skälig 
misstänkt enligt mig för något brott utan det skulle vara att jag skulle prata med honom 
eftersom att han kom ifrån det här gänget, som jag tolkade det.

Vi kom fram, Felix heter han tydligen, att allt var ett missförstånd ifrån hans sida och sedan 
då att vi… ifrån vår sida, att… för de här sekunderna innan han ramlade… på Casper så var 
ju han… det var lite skumt i vart fall där ju. Det var ytterligare en byggsten kanske för att 
kunna visitera honom med en PL19 där. Varför man springer från polisen efter man har 
kommit ifrån ett dokumenterat grovt livsfarligt gäng. Eh… det visade sig att allt var eller allt, 
jag menar det här var ett missförstånd ifrån han sida, han uppmärksammade inte att det var 
polisen eh… det var svårt för oss och förstå att inte han förstod det utan det var mer troligt att 
han vill avvika från polisen. Allt det här var överstökat på någon minut är min uppfattning 
idag. 

Att han skadade sig, det har int… det, det har han aldrig uppgivit och det står ju inte heller i 
och för sig, men att slog i något knä, det var ingenting han sa där. Vi lade ytterligare ett litet 
tag efter det här så att säga och ta reda på så att det var okej med honom. Han skulle, kom jag 
på nu också, han skulle till sin farmor eller mormor eller något liknande. Han, han sa "Jag är 
inte kriminell. Jag håller inte på med någonting sånt. Du kan titta själv." Jag vill minnas att 
jag gjorde någon slagning i våran, vår telefon och det visar sig väl att han inte… som jag 
redan kanske misstänkte då, att han inte var någon grovt kriminell och det, det vill jag minnas 
att han inte var. 

Att vi skulle ha gjort någon visitation här, det… det, det, är jag ganska säker på att vi inte 
gjorde i den bemärkelsen utan det skulle var att i sådana fall på något sätt att… ja, jag vet att 
det lades lite fokus på och leta efter de här hörlurarna och att vi då kanske kollade till fickorna 
på något sätt där men det har varit i sådana fall i något hjälpande syfte, men jag tror inte ens 
vi har gjort det, varken jag eller Casper. Det här var en… hade han skadat sig, då hade det var 
något helt annat. Då hade vi dokumenterat det… jag kan inte säga att jag inte har 
dokumenterat det här men tror jag att ni har kollat upp men i sådana fall i något PM osv. Jag 
har inte tolkat det här, han har inte varit skälig misstänkt så att det har inte varit aktuellt med 
någon polisanmälan enligt mig, alltså den bomkoll som man kallar det.

Och att… det blir ju lite… ja, ibland kan man ju dokumentera sådant som inte har hänt också 
och det kan vara bra… När jag ser det här så hade det varit bra, men, men då har vi inte 
mycket annat att göra än och dokumentera allting vi gör också. Så är det ju. Hade han skadad 
sig så hade jag dokumenterat det, jag skriver… mina kollegor brukar säga att jag skriver för 
mycket. Det kanske inte ni tror va, men, men så är det va. Hade det varit någonting och 
dokumentera så hade vi gjort det, så är det. Och jag är ganska säker på att vi inte har visiterat 
honom ens. Hade vi visiterat honom och hittat någonting då hade vi naturligtvis 
dokumenterat det med trolig polisanmälan om det hade varit något brottsligt vi hittat.

Hade varit att vi inte hittat någonting så hade jag dokumenterat det på sedvanligt sätt också 
eller då i vissa fall, det kan ju vara mer eller bättre då att man gör det enligt något PM eller 
något sådant här, det har jag gjort… tidigare. Och det är väl hårfint då om det skall 
dokumenterats på… beroende på vad man gjort, enligt de formulären som polisen har tänkt 
sig man ska avrapportera på. Eh… men ja… enligt mig så… hände det ingenting. Sedan så, 
jag vet inte, sedan, sedan har ju han uppenbarligen gjort en polisanmälan här, det tolkar jag 
det som. Jag vet inte, jag har väl varit med om det någon gång förut att man liksom, allting 
var ju fine på platsen, så var det. Hade det funnits minsta misstanke om att han inte förstod 
situationen, alltså det som missuppfattades så att säga eller om vi misstänkte att han väldigt 
missnöjd med det som skedde där. Jag tolkar det som att han var mer missnöjd att han kunde 
missa att vi var poliser. Vi var överens när vi gick därifrån, det är jag helt säker på.
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Sedan, jag vet inte, jag spekulerar ju bara, men om han pratat med någon anhörig, sin mormor 
och farmor som han sa att han skulle till här osv va. Och beroende på, jag ser ju hur han har 
lagt fram det här va… och han kan ha upplevt det så, det, det ifrågasätter jag absolut inte utan 
att vi ska då ha, vi ska ha tacklat, knuffat ner honom. Det var i princip han som då tacklade 
Casper på något sätt eh… slagit i knät det, det är mycket möjligt. Att jag och Casper då 
tillsammans skall ha planerat det här och visiterat honom och sedan så, struntar jag i och 
dokumentera det, ja… ja, nej jag, jag vet inte jag har faktiskt inte något mer och säga. 

FL: Nej, enligt dig så är det inte gjort någon kroppsvisitation av något slag?

H: Eh… nej, inte enligt…

FL: … med tvång, som du säger.

H: Nej, det är det inte, alltså om han har tolkat det som någon visitation alltså det, jag 
försöker tänka tillbaks här alltså, att, att han då reste sig upp att man då, precis som jag 
beskrev det andra ärendet här men att man gör det väldigt snabbt någon visitation där i 
enklaste form och det och det är väl lite såsom man är lärd att man ska göra förvisso va. Om 
vi nu kallar det då att… ja vi tar upp honom ifrån vägbanan, det är väl någon form utav 
hjälpande del, anser jag… skulle han velat vara kvar på vägbanan utav någon anledning ja då 
får man väl kanske säga att det är något avlägsnande då, då ska ju det dokumenteras, det 
handlar om tre meter kanske.

Vi tog upp honom bara, han var ju medgörlig hela tiden, så det var inte… utan han lugnade 
ner sig direkt, när han förstod att det var polisen. Jag tolkade det som att han, han hade 
missuppfattat att det inte var polisen. Så… eller han sa det och jag tror det också… men, men 
med tanke på det som jag såg strax innan och lite magkänsla som nittio av tio brukar stämma 
va, så, så vill jag prata med honom. Ingenting att jag hade bestämt mig för att han var 
misstänkt för något brott eller någonting. Det behövs ju betydligt mer utan jag började prata 
med honom som jag gör hela tiden, vartenda arbetspass går jag runt och pratar med folk som 
polis eller som… vanlig människa, men, men i tjänst liksom, men ja. Det finns ju olika 
taktik… för att komma åt brottslingar. 

Och det här var ju ingen brottsling utan jag skulle prata med honom efter han kom ifrån det 
här gänget helt enkelt, det var ett väldigt intressant gäng. Sedan gick vi tillbaks till det här 
gänget och kontrollerade dem. Vi frågade ingenting om den här killen men för det här var en 
obetydlig händelse, det, det, det är väldigt illa om han har gjort sig illa och kände sig illa 
behandlad va men det var inte alls såsom vi tolkade på platsen där, inte alls, tvärtom t.o.m. 
Han skämdes att han inte hade förstått att det var polisen. Vi fick det vidimerat att han inte 
var skadad och då, hade vi, jag dokumenterat det. Att han var missnöjd med det här, att han 
ville gå vidare med det här, det är tvärtom i princip utan det här har ju framkommit senare när 
han har troligen pratat med någon annan där då, tolkar jag det som. Hade det funnits minsta 
misstanke om att han tyckte att det hade gått fel till, att det inte var missuppfattning då hade 
vi dokumenterat det på något sätt. 

FL: Det här gänget, var stod det någonstans?

H: Vad heter restaurangen längre ner där?

FL: Är det mot Götgatan eller mot Östgötagatan?

H: Götgatan.
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FL: Götgatan, hur långt bort ungefär?

H: Ja, jag vet inte… nej, jag, jag vågar inte chansa så…

FL: … nej, men ändå så att du kunde se, du såg det här gänget så att du kände igen ansiktena 
på dem?

H: Nej, jag vet inte om jag hade sett, det kan jag inte säga heller va, det, det, det är detaljer 
där som jag inte… men, men jag vet inte om jag hade sett att de kom ifrån restaurangen innan 
kanske, jag, jag spekulerar här också va… däremot att de var intressanta, det, det visste jag 
och sådana som jag har känt igen sedan flera år som, som kriminellt belastade, det vet jag och 
sådana som jag brukar kolla också, eh… prata med i vart fall osv. så att jag vet inte om jag 
kän… om jag kände igen dem på det avståndet eller om det var att dom… jo, men det tror jag 
nog i och för sig… ja.

BFL: Vadå, passerade dem först, alltså du hade sett dem innan eller?

H: Jo, jag vet ju vilka de är.

BFL: Jo, men jag menar då, den kvällen?

H: Ja, ja… ja, det är möjligt, alltså vi har gått fram och tillbaka, vi har ju hållit på utanför de 
här restaurangerna och det har jag gjort hundratals gånger innan och även efter ju så att… ja, 
jag vet inte, ja, jag kommer inte ihåg. De kan mycket väl ha kommit ifrån någon av 
restaurangerna och ställt sig där borta och träffat några andra osv. Det var ju inte något, det 
var ju inte något upplopp, det var ingenting så utan det var bara att de var intressanta för mig. 
Det var de jag reagerade på annars fanns det ingen anledning alls och gå fram till den här 
killen. Det var inte någon som, som, liksom utmärker sig direkt med kanske tatueringar i hela 
ansiktet och sådana här grejer, inte alls. Det här såg ut som… det, det som det gjorde mer 
intressant för mig, det var att han var, såg inte, om man nu kan säga, såg, såg kriminell ut. 
Däremot som jag tolkar det, kom ifrån det här kriminella gänget, som det visade sig att det 
inte riktigt var och sedan när jag sa att jag var polis då började han springa en meter och så 
slog han ihop med, med Casper. Så att…

FL: Menar du, sprang han in i Casper? Förstår jag dig rätt eller hur…

H: Ja, jag, alltså jag står ju såhär, blir lite, inte… de flesta brukar stå kvar, så, så är det ju men 
han sprang direkt och sedan nästa sekund så ser jag att de ligger på gatan där och det handlar 
ju om någon meter, vid trottoarkanten. Jag tolkar det som att de snubblar på trottoarkanten 
som var precis bredvid där. Och vi har ju liksom inte, för oss har det inte varit den här 
händelsen som spelas upp här så vi har inte riktigt pratat om det på något sätt ju. Vi har ju inte 
vetat att det är den här händelsen heller, vad jag och Casper… så att… eh, men, men att vi, 
jag och Casper ska ha planerat det här, att tackla ner honom, knuffa ner honom… och sedan 
då helt olagligt bara visitera honom, alltså det. Vi har annat och göra än och hålla på såhär 
med vanliga människor, det måste man ju förstå.

BFL: Tittade ni på någon legitimation?

H: Jag tror inte vi… ja, ve… det kommer jag inte ihåg, däremot så vill jag minnas att han, 
ville att vi skulle kolla så att inte han var kriminell, något sådant sa han. "Jag är inte kriminell. 
Titta själv" eller något sådant där. Jag tror att jag gjorde en, en slagning och kollade, ja vad 
det nu kan vara för någonting. Det behöver inte vara att man är efterlyst för att man är 
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kriminellt. Det kan ju vara något helt annat också, sjukvården och sådant där ju… jag vet inte, 
jag gjorde bedömningen att han var inte misstänkt för brott i vart fall. Och jag är väldigt 
osäker på att vi visiterade honom också.

FL: Men slagning har du gjort på honom...

H: Återigen så…

FL: … enlig logg, ja enligt loggen…

H: Jaha, det var ett påstående.

FL: Ja, det var ett påstående…

H: Ja, ja, ja, men då, det var väl som jag trodde och det, det… kanske man bör göra, ansåg jag 
i alla fall där då med tanke på, på, situationerna, alltså, alltså man måste förstå, att vi, vi, vi 
går inte fram till oskyldiga personer och knuffar ner dem i vägbanan. Så är det utan det finns 
någon, det finns något som har föregått det, så är det. Det så, sådana poliser kanske finns va, 
men förhoppningsvis inte i Sverige… så är det.

FL: Legitimation visste du inte ifall han visade fram?

H: Jag tolkade som att han var iden… att jag identifierade honom men det kan vi göra så 
oerhört smidigt nu förtiden ju, genom en passbild eller i andra fall, för det tror jag inte var 
aktuellt här, en daktningsbild. Ser vi direkt på, på fem sekunder så är allting klart, det är inte 
som förut, att man fick stå och vänta i tio minuter på, till polisradion.

FL: Nej.

H: Så det, det, det… det gjord… ja, det gjorde jag uppenbarligen och eh…

FL: Men du säger att han var inte misstänkt för någonting men slagningen gör du för att…

H: Ja, alltså, ja, jag förstår vad du är inne på, någon polisiering osv va. Det är var väl 
någonting som han uppgav också, att jag vill att "Ni ska se att jag är inte kriminell" lite så, det 
kommer jag ihåg. Och visst då, om man får göra en sådan slagning eller… sedan så fanns det 
väl liksom, hans agerande var ju lite underligt, trots allt, det, det, så är det ju. Och då kolla om 
det nu stämmer det han säger, så, så tyckte jag att det kunde vara på sin plats och kontrollera 
så att han inte var efterlyst i alla fall.  

De som är efterlysta, de, de brukar agera på det här sättet, springer från polisen, försöker 
springa från polisen, så det var väl någon liten tanke då, kanske då. Sedan då kan man ju 
spinna vidare, hade han vägrat säga vem han var, jag vet inte ens om jag frågade om vem han 
var, men det kan jag väl ha gjort, det borde jag väl ha gjort. Hade vi fog… då hade jag gjort 
en samlad bedömning och det är viktigt, det är så jag jobbar, så är det, även i Tofsen-caset 
och i det här. Man gör en sådan här samlad bedömning. 

Jag går fram till jättemånga personer som jag vill kontrollera och bygger upp misstanken. 
Vägrar de säga vilka de är, jättemånga gånger, så har liksom fått okej, då får man ju lägga det 
i vågskålen, bygga upp misstanken, varför vill du inte säga det, det kan ju vara en, en del 
naturligtvis, men det räcker ju inte på långa vägar att, att ta med sig den här personen enligt 
PL14 då, det behövs ju oerhört mycket mer ju. Så att, så att det var aldrig aktuellt här, att vi 
skulle frihetsberöva honom på något sätt. Han har inte varit frihetsberövad. Hade han "Jag 
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vill gå nu. Ni, ni var jättedumma här" o.s.v. va, då hade han fått gått direkt och så hade, då 
hade inte han varit nöjd med ingripandet på något sätt och inte förstått situationen va. Då 
hade jag avrapporterat det.

FL: Du sa att ni tog upp honom från, från gatan där och ställer er på trottoaren, kommer du 
ihåg liksom vart, står ni långt ut på trottoaren eller inne vid en vägg eller kommer du ihåg det 
nu?

H: Nej inte vid en vägg var det… utan det var, det var nog mitt på trottoaren och där, vi 
samtalade bara där, utan vi… alltså väldigt snabbt så kom vi fram till att det här var ett 
missförstånd, framförallt han och även vi förstod det, att… framförallt när han sa att han 
inte… han har ingenting med det gänget och göra utan han, han… vad sa han "Det var de 
som frågade mig någonting" eller något sådant där, jag kommer inte ihåg ordgrant. 

Jag gjorde i alla fall en samlad bedömning, han är inte misstänkt för någonting, han har inte 
varit misstänkt för någonting… Jag tror inte att vi kollade i fickorna, det skulle kunna ha varit 
att man gjorde det väldigt, kanske t.o.m. jag tror inte, det tror jag fortfarande inte va, men om 
det nu skulle vara han, han har ju uppgivit det i alla fall, man har uppgivit flera saker som inte 
stämmer, det är därför jag, i alla fall ifrågasätter. Men men att vi skulle ha kollat i fickorna, i 
sådana fall kan det ha varit att "Var är mina, mina hörlurar?" osv. "Men har du inte dem här 
då?" eller sånt där då. Alltså det här, det här vill jag minnas var en person som inte har haft 
någonting i princip med polisen och göra, han har nog aldrig blivit kontrollerad. Sådant här 
sker ibland men då är det ju helt annat klientel alltså, de som vi då jobbar emot så att säga. 
Hans sätt gjorde att han kom upp i alla fall på en väldigt ringa misstanke om att han skulle 
kunna ha någonting i fickorna, så kan man väl säga. Men som sagt var den övergick till 
ingenting, ganska snabbt när vi hade ställ honom upp. Och på backen där, där skedde i 
princip ingenting utan han ställde sig upp direkt när han förstod att det är polisen, blev hur 
lugn som helst direkt. Inga tvångsmedel, ingenting som skedde där, att han gjort illa knät… 
det är beklagligt men det är inte polisens fel.

FL: Vad pratar ni med honom om, kommer du ihåg det?

H: Nej, det är väl det jag har uppgivit nu, alltså jag, han han ville förklara att han inte var 
kriminell, så var det och det förstod jag direkt, nästan direkt. Jag kommer inte ihåg, det var 
inte… ja, det var någonting att han skulle till sin farmor eller mormor, i närheten där. Det var 
nog det vi pratade om.

FL: Pratade ni någonting om narkotika?

H: (Kort paus) Nej, när du ställer du frågan, så så kan jag mycket väl tänka mig att jag har 
ställt den frågan kanske "Har du brukat narkotika?" eller något sådant där… kanske. Men vi 
kollade inte i hans… jag tror inte ens att vi har visterat honom och vi jag har inte letat efter 
narkotika på honom. Den bedömningen gjorde att han inte… när han hade uppgivit här att 
han har ingenting med det där gänget och göra då, man blir väldigt… han blev inte alls 
misstänkt för någonting då.

FL: Men han säger själv att han har blivit kroppsvisiterad…

H: Ja, jag förstår det, eftersom att det står…

FL: … och att han beskylldes för att ha knark på sig. 

H: (Kort paus) Ja, ja, ja, nej jag kommer inte ihåg vad jag sa va, men jag vet inte, jag har 
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ingen anledning och… nej, det, det. De minnesbilderna jag får nu, det var att det var 
intressant kanske och kontrollera honom och när jag prat, när jag skulle prata med honom så 
hade jag ställt frågan "Har du, har du någonting på dig?" och då hade det varit mer fokus på 
om han hade några farliga vapen då, kniv stilett eller något sådant här, det är väldigt vanligt 
tyvärr men, men, det betyder inte att man blir skälig misstänkt för knivlagen exempelvis och 
än mindre narkotikabrott. Men jag kan mycket väl ha ställt frågan om han har provat 
narkotika någon gång, för det, många är ärliga där också, ja, jag tog narkotika för en timme 
sedan osv. Inte i det här fallet, men… 

FL: Nej, han säger att hans fickor kollades igenom.

H: Ja, men ja… det, det stämmer inte alltså.

FL: Nej.

H: Eller ja, ord står mot ord, alltså det ja, ja, jag, jag vet att när han ställdes eller ställdes upp, 
han ställde sig upp själv alltså, det var, det var lugnt, det var lugnt. Det var en till två 
sekunder när han, han såg mig eller såg mitt polisleg, när han sprang in i Casper, de hamnade 
på backen, ganska snabbt så skriker både jag och Casper "Det är polisen lugna dig" "Ja, okej" 
så var det över, så stod vi helt enkelt och pratar… Nej, vi… alltså vi har inte visiterat honom. 
Det, det skulle vara i sådana fall, det jag sa att han "Var är mina hörlurar?" Jag vet att vi 
kollade efter dem på platsen där och mycket möjligt att vi, någon gjorde såhär då… ganska 
omgående så, så var vi helt överens, nej alltså, nej alltså vi har inte visiterat honom.

FL: Nej, han, han upplever att han blev pressad och att jag tror det är du som skulle ha sagt 
eller eventuellt Casper "Det blir mycket lättare för dig om du inte ljuger för oss" osv. Och 
sedan vid ett tillfälle ska då ha Felix, som han heter ha svarat "Mannen, jag har inget knark" 
och då hade han blivit starkt ifrågasatt varför han använde just mannen, är det något du 
känner igen?

H: Nej, jag känner inte igen någonting utav det där, alltså det gör jag inte alltså.

FL: Nej och han säger att han blev så pressad att han tillslut börjar gråta.

H: Han grät inte när vi var där.

FL: Nej.

H: Alltså han kan mycket väl ha haft de här känslorna på något sätt, alltså det, det här var ju 
inte någon, någon person som var grovt kriminell så är det ju utan det… och jag tyckte lite 
synd om han, det gjorde jag på platsen, för han, han var inte alls van vid situationen. Men det 
blir skumt och det blir ännu skummare om polisen inte skulle reagera något sätt och det är väl 
ingen som ifrågasatt det heller i och för sig om det är någon som försöker springa ifrån 
polisen, med det som jag då hade i mitt huvud, vad jag hade noterat innan och sedan så att 
han kom ifrån det gänget då. Sen så hade han en förklaring "Det var de som kontaktade mig" 
så var det liksom över. Det här med knark känner jag inte igen alltså. Nej, ja, det… det hade 
jag kommit ihåg också om jag skulle ha sagt det här. 

FL: Ja, du pratar ju själv här om dokumentation förut och sa att han var inte misstänkt för 
någonting och vad du vet så har det inte gjorts någon dokumentation heller för att det gjordes 
inget tvångsmedel.

H: Jag kan tänk… nej, men, men som sagt var man kan ju även ibland dokumentera och det 
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har jag gjort jättemånga gånger sådant som inte har skett för att undvika sådan här situation. 
Ska vi göra det vid alla tillfällen när det inte händer någonting, då, då…

FL: Nej, vi pratade bara om det här, så.

H: Ja och då, då, ja nej alltså jag vet inte om jag har dokumenterat det. Jag kan ha gjort det 
och då har det troligen varit i någon PM form eller tjänsteanteckning eller något sådant där.

FL: Har inte kunnat hitta det, även sökt efter PL19 osv, men det säger du att det är inte är 
gjort…

H: Nej…

FL: … och det är ingen anmälan heller…

H: … jag är inte säker på det. Anmälan är jag nog väldigt säker på att det inte är gjort för att 
det skall ju finnas någon misstanke då för något brott där va och … men det gjorde det inte. 
Jag, jag vill minnas när jag tänker tillbaks på situationen alltså att, alltså vi har var helt 
överens alltså, det, så lite frågan är ju naturligtvis ju… jag tror att vi stämde av t.o.m. alltså så 
att vi var ganska säkra på det. Hade, hade inte varit alltså, det är ju väldigt enkelt liksom om 
man… hade varit någon skada, jag vill poängtera det igen alltså, hade han fått någon skada då 
hade varit självklart för mig och dokumentera det på något sätt. Och hade det varit allvarlig 
skada då hade vi naturligtvis ombesörjt det, med sjukhus eller på platsen eller något sådant 
där va och dokumenterat det självklart. Det har jag gjort oerhört många gånger men, men jag 
dokumenterar ju inte allt som inte sker. 

FL: Nej, du ser inte det som en bomkoll?

H: Nej, det har inte varit, han har inte, han har inte varit visiterad. Det vet jag i alla fall att han 
inte vart visiterad enligt rättegångsbalken som man då hänvisar till här.

Adv: Som det står här.

H: Ja, det är jag helt säker på. Han har inte varit misstänkt, för det, det var inte det som var 
fokus här att han skulle ha, det var inte någon överlåtelsesituation vad jag kunde se där och 
det är jag ganska säker på att det inte var, med, med de här gänget som det visar sig att han 
gick förbi. Jag ifrågasätter inte det efter att jag pratat med honom. Just när jag visar 
polislegitimationen och han springer från platsen efter att jag tolkar det som att han har varit 
med det här gänget. Det var jätteskumt i några sekunder sedan när vi skriker "De är polisen. 
Lugna dig" o.s.v. han lugnar sig direkt, det handlar om några sekunder.

FL: Du sa att han gick förbi och förut sa du att han stod och pratade med gänget.

H: Ja, ja det… det beror på hur man men… han sa ju att han gick förbi och de tilltalade 
honom. Vad jag tolkade det som var att han och det kan ju ha varit de sekunderna som jag såg 
att han då, som jag tror nu i slutänd… eller efter vi hade pratat med honom, jag tolkade som 
att de stod och pratade, vi såg från början. Och de gjorde de väl också men det var mer de 
som hade… frågade honom någonting, jag vet inte vad de frågade, cigg, vad det nu kan vara 
för någonting. Och det var de han uppgav till mig "Det var de som sa någonting till mig" och 
han gick bara förbi, sa han. Jag har inte sett att han har inte stått med de här och umgåtts, det 
kan jag absolut inte säga, de tror jag inte heller efter vad han själv har uppgivit här. 

FL: Och som jag sa så gjorde du en PMF slagning på Felix och 18:57:21.
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H: Okej, ganska exakt tid.

FL: Ja, det var det.

Adv: Ungefär.

H: Ungefär där ja, ja det är väl, ja…

FL: Vi ska se en liten film även här. 

BFL: Den är 40 minuter lång.

H: Fyrtio bara ja, det var den kvällen också.

Adv: Nej, precis.

H: Är det från restaurangen då eller…

FL: Från gatan mittemot.

H: Mm.

FL: Det ligger en ICA affär, snett mittemot.

H: Som stänger 23:45, väldig konstig tid, men jag vet, ja.

FL: Där finns en bankomat.

H: Mm.

FL: Med kamera.

H: Mm… nu ska vi se var vi är, var är det här någonstans? Folkungagatan?

FL: Här är ingången till ICA.

H: Okej, just det. 

FL: Här uppe.

H: Ja okej, ja men just det och mittemot där är apoteket.

FL: Här är Apoteket ja.

H: Yes.

FL: Där är Charles Dickens.

H: Yes, yes.

FL: Vi kan köra den här i lite omgångar också i så fall och zooma men vi ser normalt först, 
normal hastighet och så… Lite grynigt, men däruppe (FL pekar på skärmen)
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H: Nu ska vi se, yes. Står vi där eller?

FL: Ja.

H: Ja.

FL: Säger jag, men det är vad jag påstår. Sedan ska vi se… nästan gå fram och kika.

H: Ja.

FL: Här är två personer då.

H: Skulle det vara jag och Casper det.

FL: Ja, här har en som går förbi där…

H: … mm…

FL: … gick förbi apoteket…

H: … yes.

FL: Går själv, går på insidan… går, passerar på utsidan där…

H: … men, var är jag…

FL: … där är du.

H: Ja.

FL: Tror jag.

H: Ja, det tror jag också.

FL: Går upp till honom.

H: Ja.

FL: Där ser vi backar ut…

H: Ja.

FL: … backar ut, ut i vägen, ni är ganska långt ut i vägen där.

H: Ja.

FL: Kan titta vidare, kanske det inte hörs men, jag tar med mig den.

H: Ja, nu är den mer laddad.

FL: Just det, du ser att ni går in där.

H: Ja… går in? Nej…

FL: Nej, ni ställer er inne vid väggen där.
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H: Ja, okej… nej, det tror jag inte, för det är väggen där utan det är väl en uteservering som…

FL: Ja, precis, men jag menar ni går in där i alla fall, ni står inte ute på trottoaren.

H: Jo, det tror jag.

FL: Där har vi Casper tror jag då, som går ut i gatan där…

H: Ja, börjar vi leta efter hans grejer där.

FL: Ja, för det säger Felix också, att han har tappat hörlurar, sådana här airpods.

H: Just det och det här är ju direkt efter, alltså han, han är inte…

FL: Ja, nej och här går han tillbaka, Casper.

H: Ja.

FL: 18:57:08 och 18:57:21 gör du slagningen.

H: Vad sa du?

FL: … ja, det är precis här, alltså …

Adv: Nu slår du på honom.

FL: Ja.

H: Nu gör jag slagningen, ja det gick fort allting här.

FL: Och nu är Casper, tror jag då, ute för att det här är när slagningen görs, ute och lyser med 
antingen telefon eller ficklampa där.

H: Ja, det stämmer, han hade fo… eller precis.

FL: Ja. Sedan när tittar på er så ser det ut som med klädseln att du står kvar där borta.

H: Ja, det stämmer, det stämmer säkert.

FL: Där.

H: Jag ser inte mig där.

FL: Där.

H: Okej, jag ser inte, ja, där ser jag förresten ja, det…

FL: Och nu är Casper…

H:  (ohörbart 00:40:41) 

FL: … Casper är ute i vägbanan nu.
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H: Ja, ja.

FL: Och nu är han på väg, 18:58:18 är han inne igen trottoaren och sedan går han in.

H: Ja, precis.

FL: Nu.

H: Ja, precis. Ja, det var längre ut i vägbanan än vad jag, min minnesbild …

FL: Ja, det ser, härifrån ser det ut som att det är mitt ute i vägbanan.

H: Ja.

FL: Alltså här har vi ju strecket (FL pekar på skärmen)

H: Ja, precis, jag tolkar som att han börjar snubbla till där vid, där det blir vägbana så att säga, 
när det blir höjdskillnaden där. Det är en ganska bra bild så men det är ju väldigt långt ifrån 
också.

FL: Ja, det är det, men vi ser…

H: Jag ser inte…

FL: … i alla fall.

H: Jag har inte sett mig själv ännu va…

FL: Nej.

H: … men jag är väl någonstans där du pekar.

FL: Men vi ser i alla fall händelsen ute i banan där…

H: … ja, ja...

FL: … mm, vägbanan…

H: … den zooma in, ja.

FL: Och sedan har vi, vi ska se när, när det avslutas allting. 

H: Alltså jag ser inte mig, var, var finns jag?

FL: Nej, men det, nu det blir ju pixligt, det blir det. 

H: Min minnesbild är att vi, vi är inte inne på någon uteservering eller något sådant där utan 
att vi. Jag vet inte om man kan sätta men det spelar väl ingen …

Adv: Ser ut som ni står där…

FL: Precis, ja, det är precis bakom där…

Adv: Nej, det går inte se vad ni gör liksom…
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FL: Nej, det går inte och se vad ni gör men att ni är bakom det där staketet så att säga.

H: Ja, okej, ja, det är inte min minnesbild, med det om, om det ser ut som det så är det väl det.

FL: Ja, det är runt här, där… (FL pekar på skärmen)

H: Ja, där är det något som rör sig och det är väl jag då, kanske.

FL: Ja där, går fram och tillbaka lite där, så man ser att det inte direkt på trottoaren utan det är 
liksom bakom. 

H: Ja, ja… men är det helt klart att vi var inne på uteserveringen?

FL: Det, det jag kan se…

H: Det, det…

FL: Det man kan se är att ni inte är ute på trottoaren sedan är ju trottoaren hela vägen, men…

H: (ohörbart 00:43:44)

FL: … ja, men …

H: Visst är det en extra del också efter reklamskylten där.

FL: Ja, så man ser att det är in mot…

Adv: Går inte se där…

H: Nej, nej…

FL: Nej.

H: Nej, precis, för det är absolut inte min minnesbild att vi tog restaurangen i anspråk.

Adv: Nej, man ser ju, man ser ju inte.

H: Nej, nej.

FL: Men man ser de som går förbi så man kan ju se, följa trottoaren här liksom. (FL pekar på 
skärmen)

H: Ja.

Adv: Ja, ni står inte mitt i gångbanan.

FL: Nej, det gör ni inte.

H: Nej, det gör vi inte.

FL: Nej, det gör ni inte.

Adv: Men de är ju folk där…
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H: … ja, precis, ja och det är bra i och för sig att vi står lite läng… åtsides där.

FL: Ja, en minut till så ska vi se.

Adv: När han går där…

H: Ja, vad kan hända då?

Adv: Vi ska se när han går därifrån (hörbart 00:44:19) 

H: Jaha… för det är vid Center Bar. Det är där vi står vid i sådana fall va, ja.

FL: Som det går, som jag tolkar det i alla fall härifrån sett.

H: Jag tror det också, de hör ihop de här på något sätt, från Charles Dickens så är det någon 
mitt emellan. Det här gänget som vi pratade om, det, det är då utanför bild ser det ut som här i 
alla fall ju. Om det inte är…

FL: Kan vi se här…

H: Ja, där ser man ju det.

FL: Jag tolkar det som att det är där är…

H: Ja…

FL: … han går iväg som ni har stått och pratat med. Ni går mot Götgatan här, som vi föl… 
följer med.

H: Ja, exakt, ja det är väl ungefär…

FL: Och ja, precis och det här gänget då, vad säger du att det… 

H: Alltså ja, ja det är utanför bild, det är ju helt uppenbart i alla fall. Jag tänkte ju säga innan 
här, den här restaurangen, men jag kommer inte ihåg vad den heter, Klangs, nej eh… ja, jag 
kommer inte ihåg riktig.

FL: Men vi kan se att ni passerar vidare där.

H: Ja, jag har aldrig tänkt att det skulle vara vid apoteket där utan det, det var längre ner 
som… gänget, alltså det, det var några som jag kände igen sedan tidigare.

 FL: Men pratade ni med dem någonting eller?

H: Ja, jag vet inte t.o.m. om de kanske gjorde någon, något mer än det alltså, visiterade något 
sådant där. Det vågar man inte säga i och för sig, men, men nej, men, men, jag vet inte vad vi 
gjorde. Jag kommer inte ens ihåg den här händelsen förrän jag satt här ju så att… och vi har 
haft andra, jag och Kasper har jobbat flera gånger och fokus har varit på Folkunggatan med 
omnejd och vi har haft, jag tror en annan som, frihetsberövad där som betedde sig ungefär på 
liknande sätt där. Det visade sig att han var ju misstänkt för brott. Det var det caset som vi 
trodde att det var. Det tror Casper fortfarande.

FL: Men du kommer ihåg ganska mycket om det här i alla fall, när ni har ramlat ut vägbanan 
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och du har pratat om vad han har sagt, var han skulle någonstans osv.

H: Ja, framförallt vad han inte har sagt, det är väl det som, alltså det ja… alltså det är den, det 
där som han säger att han har sagt, det, det…

FL: Nej, jag tänker mest att han skulle till sin mormor eller farmor osv…

H: Ja, men det kommer jag ihåg…

FL: … att…

H: … ja, något sånt där…

FL: … och hörlurarna, så att det stämmer ju överens, den biten.

H: Ja, det, det är ju ja som har konfronterat honom, det, det… så, är det nog. Och att hans… 
jag vet att han nämnde det "Men kolla jag är ingen kriminella. Jag är inte, min mormor, min 
farmor bor här borta" något sådant här vill jag minnas att han sa. Jag vet inte om jag gjorde 
någon efterforskning i det, det var ju inte intressant utan jag hade redan gjort bedömningen att 
han, det var inte någon vi letade efter så kan man nog så kan man nog säga.

BFL: Men var han rädd då när han pratade med er?

H: Nej, att han fortfarande var rädd för oss, alltså jag tolkade som att han var rädd…

BFL: Jo, men när han säger jag är inte kriminell, att han då är…

H: Nej, alltså inte, inte, nej, inte, inte vad han visade i vart fall, men, men sagt vad, alltså han, 
jag gjorde bedömningen att det här är ju inte någon som brukar ha kontakt med polisen i de 
här sammanhangen. Eh… det tyckte han ju var… det var nog jobbig situation, har jag tolkat 
det som, men vi var överens när han gick, så det har jag…

FL: Här har vi då, här har vi Lidl och till höger om Lidl, ligger ju då Apoteket, ser…(FL 
pekar på skärmen)

H: Just det.

FL: … man har vridit kameran, här är Lidl…

H: Ja, ja just det, precis…

FL: … och här…

H: Yes och till höger är restaurangerna där.

FL: Ja.

H: Ja.

FL: Och här ser vi ju ganska långt bort och det här gänget, har du någon bild av var det kan 
ha stått någonstans?

H: Ja, jag ser ju här, det måste ju ha stått där, eftersom jag har sagt tidigare, vid 
restaurangerna, vad är det den heter nu då.
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FL: Kan du peka för mig.

H: Eh… vad heter den… här börjar ju den restaurangen, den går hela här. Här är 
restaurangdelen, här är ingång och ingång, där någonstans stod de.

FL: Så de kan ha stått såhär långt bort menar du, alltså förbi Lidl och sedan så ytterligare en 
bit bort?

H: Ja, det är jag helt säker på att de stod där eftersom de inte står där, så, så och som sagt var 
jag fick ju frågan tidigare här, hur jag har kunnat sett det här o.s.v. va. Och det var jag osäker 
på om jag hade sett dem just ifrån det avståndet eller om det har varit att de har passerat innan 
förbi oss eller någonting. Någonting som jag reagerade på eller att de kom ut där, på något 
sätt eller att det var någon jag kände igen. Ja, jag kan inte säga det, jag vet inte. 

FL: Men du…

H: … det måste ha varit det som gjorde att jag vill prata med den här Felix.

FL: Så du följer Felix med blicken då?

H: Nej…

FL: … därifrån eller du kan se att det är han som varit framme vid gänget?

H: Ja, det var jag ganska säker på, på något sätt där, alltså att de hade kontakt och någon gick 
därifrån. Alltså det var ju inte, det här är ju liksom, så här jobbar vi ju, så att säga, så är det ju. 
Och han sa ju också att det hade varit, någon hade frågat honom någonting där men det var 
inte nå… det var inte de som var något fokus på alls utan det här var liksom överstökat direkt 
utan det var det det som gjorde att jag gick fram till honom. Det var ju bara det.

Sedan kom jag inte ihåg om jag hade sett de här killarna innan eller om jag känner igen dem 
på det här avståndet. Det kan man göra, kan ha ljus jacka, den såg jag tidigare här på, en 
halvtimme innan, det är ju den killen där, varför kommer den här killen därifrån. Man kan 
inte säga exakt vad som fick min magkänsla och någon vag misstanke om att det var något 
skumt. Det, det är omöjligt.

FL: Men då ska det här gänget ha stått då, är det någonstans vid den restaurangen, det står ju 
bilar längre fram, på den här bilden när vi tittar.

H: Ja.

FL: Och det är ju 18:27:31

H: Ja.

FL: Och du menar att restaurangen fortsätter liksom att det fler delar där som man ser…

H: Ja, så är det och så har varit…

FL: … så att någonstans där bilarna är då…

H: Ja.
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FL: … är gänget?

H: Ja, jag ser inget gäng, alltså ja och gäng alltså, det, det, det, det är inte något större gäng 
utan det var några stycken som stod och snacka som var intressanta för polisen, så, så kan vi 
tolka det. De var betydligt mer intressant än Felix men det förstod inte jag förrän jag hade 
pratat med Felix, så är det va. 

Det var inget större, större gäng utan det var, det var… jag kanske kallade lite slarvigt ett 
gäng där men det var några stycken som stod och pratade. Och jag kom inte ihåg vad jag såg 
dem innan, om de kom ifrån någon av restaurangerna eller om vi hade gått förbi innan och 
såg att de var på väg ut ifrån den här restaurangen… det kan jag inte säga. Men det, det fanns 
en anledning till att jag ville kolla eller prata med Felix, så var det och sedan när han sticker 
så blev det kanske lite mer intressant under de här sekunderna innan han, vi börjar prata på 
trottoaren. 

Och jag tycker man tolkar det ganska, nu, nu var det lite längre ut i vägbanan, det var inte 
min minnesbild där. Men jag tolkar även bilden här och min minnesbild är från, från ett 
halvår tillbaka nu då, det är ju att de snubblar till på något sätt där och sedan nästa gång jag 
tittar så ligger båda på vägbanan. De är min minnesbild och det tolkar jag väl här också, va, 
fast det var lite längre ut i vägbanan. Tappade balansen kanske och sedan ramla omkull 
senare, jag vet inte, men att han tas upp direkt från vägbanan, det är ingen bra plats och ligga 
på. Det tyckte jag framgick ganska tydligt där och att man sedan fortsatte prata på, på 
trottoaren eller vid… ja, min minnesbild är inte att vi var inne på någon restaurang och 
pratade där utan eller på uteserveringen heller eftersom vi var fortfarande på trottoaren men 
det spelar ju mindre roll.  

Men, men att ganska snabbt så, förstår vi och det tycker jag man tolkar här också om man ser 
filmen då att Casper är direkt ute och letar efter den här hörluren där, det gick bara några 
sekunder. Ja, vi förstår, det, det förstod väl han… låg på backen också där, det är ett 
missförstånd och han sa att det var ett missförstånd, han förstod inte att det var polisen och vi 
förstod att han missförstod det. Så, så, så kom jag ihåg det.

BFL: Slagningen du gör den kommer ju ganska snabbt den också. Då har ni hunnit och prata 
så mycket, tycker jag.

H: Nej och efter den slagningen, så framgick väl det, än mer att det här är ingen som är 
intressant för polisen. Det stämde det han sa och han… "Ja, men jag är inte kriminell" det, det 
vet jag att han sa "Kolla då" eller något sånt där… Nu är det ju inte han som bestämmer om vi 
ska göra en slagning va, men hade inte han velat det då vet jag inte om vi hade gjort det, jag 
vet inte. Men man kan ju tycka att det här, att det gick snabbt och det gjorde det också, vi 
kom fram ganska snabbt till att han inte var så intressant för oss. 

Men, men man måste ju ha med sig här, alltså det ifrågasätts lite med det här gänget va, alltså 
vi har annat för oss än att gå fram till oskyldiga människor och knuffa ner dem på vägbanan, 
så är det inte utan det finns ju någonting innan och i det här fallet och det tror jag inte ens jag 
har liksom sagt till Casper. Det brukar jag inte ens göra liksom. Det som jag ser här, 
kommer… hade inte han, hade det kommit fram något annat som hade… man gör 
prioriteringar hela tiden. 
Hade det kommit fram något annat, hade det exempelvis de här killarna som jag då reagerade 
på från början eller någon annan kommit ut från restaurangen. Ja men då hade ju Felix helt 
plötsligt, varit helt ointressant, då hade jag gjort den prioriteringen och kolla upp den där 
istället. Ibland blir det fel, ja det är Felix som har grejer på sig istället för den, det vet man 
inte. Så jobbar man och så ska polisen jobba, så är det. Nu kom det ingen annan som blev mer 
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intressant. Felix var lite intressant, så var det. Byggde upp misstanken inte så att han blev 
skälig misstänkt för någonting, det var han inte någon gång.

FL: Jag tycker du har gått igenom ganska noggrant här också att din inställning, vad jag 
förstår, så förnekar du det som står här i gärningsbeskrivningen?

H: Ja, jag vet att det inte stämmer, så är det ju, så jag förnekar ju brott.

FL: Johan?

Adv: Nej.

FL: Nej, någonting du avslutningsvis vill?

H: Ja, i det andra caset, men det är försent nu kanske.

FL: Ja, vi tar det här nu, är det någonting?

H: Nej, det är inget mer här.

FL: Nej, då avslutar vi förhöret 19.07
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Skäligen misstänkt person

Kinnå, Karl Alfred Casper
Identifierad

Nej
Anledning Personnr

19921130-2170

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2020-11-28 17:40 - 2020-11-28 18:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

POLISMYNDIGHETEN
Områdeskod

9600
Brottsmisstankenr

AM-BM2021-3600-5J
Diarienr

0150-K5638-20
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

2002
Brottsbeskrivning

Tjänstefel
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Lagrum

20 kap 1 § 1 st brottsbalken
Beslutsdatum misstankebeslut

2021-04-07
Beslutsfattare misstankebeslut

Nordström, Marianne
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Diarienr

0150-K5638-20
Skäligen misstänkt person

Samsing, Bo Otto Harald Kristoffer
Identifierad

Nej
Anledning Personnr

19730712-0514

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2020-11-28 17:40 - 2020-11-28 18:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

POLISMYNDIGHETEN
Områdeskod

9600
Brottsmisstankenr

AM-BM2021-3599-58
Diarienr

0150-K5638-20
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

2002
Brottsbeskrivning

Tjänstefel
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

2021-05-24
Lagrum

20 kap 1 § 1 st brottsbalken
Beslutsdatum misstankebeslut

2021-04-07
Beslutsfattare misstankebeslut

Nordström, Marianne
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Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2021-09-15
Namn

Samsing, Bo Otto Harald Kristoffer
Personnummer

19730712-0514
Tilltalsnamn

Kristoffer
Kallas för Öknamn Kön

Man
Födelseförsamling

Brännkyrka
Födelselän

Stockholms län
Födelseort utland

Medborgarskap

Sverige 
Hemvistland Telefonnr

0704335309: Mobiltelefon
Adress

Vantörsvägen 116
125 57  Älvsjö

Folkbokföringsort

Älvsjö
Senast kontrollerad mot folkbokföring

2019-11-12
Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

      
Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven inkomst

Försörjningsplikt

Förmögenhet

0

Bidrag Hemmavarande barn under 18 år

Skulder

Kontroll utförd
Taxerad inkomst

688
Taxeringsår

2010
Taxeringskontroll utförd av Datum

    -  -
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Underrättelse/Delgivning jml RB 23:18a

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Ärende

Diarienr

0150-K5638-20
Handläggare

Vestberg, Annika
Gärning

Tjänstefel

Berörd person

Personnr

19730712-0514
Efternamn

Samsing
Förnamn

Bo Otto Harald Kristoffer
Underrättelse utsänd

2021-07-14
Yttrande senast

2021-09-14
Underrättelse slutförd

2021-09-14
Delgiven info. om ev. förenklad delgivning

 
Underrättelsesätt

Per post enl. ök.
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran

Försvarare

Namn

Eriksson, Johan
Underrättelse utsänd

2021-07-14
Yttrande senast

2021-09-14
Underrättelse slutförd

2021-09-14
Underrättelsesätt

Per post enl. kontakt med byrån
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran



Underrättelse/Delgivning jml RB 23:18a

Enhet

Särskilda utredningar, Utredning 1 Stockholm SU
Ärende

Diarienr

0150-K5638-20
Handläggare

Vestberg, Annika
Gärning

Tjänstefel

Berörd person

Personnr

19921130-2170
Efternamn

Kinnå
Förnamn

Karl Alfred Casper
Underrättelse utsänd

2021-07-14
Yttrande senast

2021-09-14
Underrättelse slutförd

2021-09-13
Delgiven info. om ev. förenklad delgivning

 
Underrättelsesätt

Per post enl. ök.
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran

Försvarare

Namn

Strand, Anton
Underrättelse utsänd

2021-07-14
Yttrande senast

2021-09-14
Underrättelse slutförd

2021-09-13
Underrättelsesätt

Per post enl. kontakt med byrån
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran


